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‘Onze nob’le discipline’ 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 

NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 

 

Onze nob’le discipline, 
De politieke wetenschap! 

Het debat is voor ons routine, 
Trots op ’t studieus broederschap, 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Sedert ’t jaar één-en-tachtig 

Is de SPIL oppermachtig! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ‘t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL 
 

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol, 
De politieke borrelpraat! 

Drinken hoort bij ’t protocol, 
Zoveel dat het nergens meer op slaat. 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Wie ons ziet heeft direct een 

Minderwaardigheidscomplex! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ’t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL]] 
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NOTULEN DER KERST-ALV d.d. 2 DECEMBER 2015 

Opening 
De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering, mevrouw Ek, opent de vergadering om 
19:35. De ALV-voorzitter vraagt of iedereen zich ingetekend heeft op de aanwezigenlijst.  
 
De aanwezigen van de ALV zijn: 

 

Nikki Gommers     Mirthe Voppen 

Esmee van Meer    Istvan Bruggeman 

Evelien Lambooij    Douwe Hoeksema 

Laura van der Plas    Fedde van der Herberg 

Lisanne Trouw     Emilie de Raadt 

Tristan Schyns     Anouk van Vliet 

Ries de Moor     Milou Bonewit 

Tim Bennebroek    Annefleur Donk 

Niels Park     Charlot Oltmans 

Sebastiaan de Groot    Emma-Marie van der Linden 

Myrna Kuiper     Robert Braal 

Pieter Verstappen    Jaap Valkenburg 

Elisa Strikwerda     Joran Rust 

Emma van Neerven    Mindy de Jong 

Remi Kloos     Dorian de Gruijter 

Victor Pak     Charlotte Tukker 

Kaisa de Bel     Femke Gordijn 

Pepijn Knops     Margien Timmer 

Daan van Dam     Michael Ivancic 

Jesse de Jong     Florian van Altena 

Ali Maleki     Fleur Jaspers 

Kimon van Vuuren    Timo van Zagten 

Josette Daemen 

 

Instelling der stemcommissie 
De ALV-voorzitter vraagt wie de rol van stemcommissie op zich wil nemen. Dhr. Van Der 
Herberg en dhr. Maleki stellen zich kandidaat voor de stemcommissie. Ze worden ingesteld 
als stemcommissie. 
 
Vaststellen agenda 
Mevr. Van Meer vraagt of punt 7 en 8 omgedraaid kunnen worden op de agenda, om 
praktische redenen. Hier is geen bezwaar tegen. De agenda wordt vastgesteld. 
 
Mededelingen 
De ALV-voorzitter vraagt de secretaris of er nog mededelingen zijn. 
Mevr. Van Meer noemt dat de Algemene Ledenvergadering deels in het teken zal staan van 
het beleid van de Lustrumcommissie. Er is daarom een speciale indeling gemaakt in de 
ruimte. De Lustrumcommissie zal, wanneer zijn beleid ter sprake komt, plaats nemen aan 
een tafel schuin vóór de aanwezigen. Tot die tijd gaan de bestuursleden ervan uit dat vragen 
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die gesteld worden, aan bestuursleden gesteld worden, tenzij anders vermeld. Wanneer het 
beleid van de Lustrumcommissie ter sprake komt, zal men ervan uit gaan dat vragen gesteld 
worden aan de leden van de Lustrumcommissie, tenzij anders vermeld. Zij vraagt of de 
aanwezigen dit duidelijk aan willen geven. 
 
Ingekomen stukken 
De ALV-voorzitter vraagt of er nog ingekomen stukken zijn. 
Mevr. Van Meer noemt dat Mevr. De Bel voor Mevr. Ek stemt. Mevr. Knops zal voor Mevr. 
Den Toom stemmen. 
 
Vaststellen notulen Beleids-ALV d.d. 27 oktober 2015 
Mevr. Van Meer noemt dat tussen de publicatie op internet en het gedrukte boekje 
geprobeerd is om de grammaticale en taalkundige fouten te herstellen. Mochten er nog 
andere taalkundige of grammaticale fouten zijn, dan kunnen deze gemaild worden naar 
secretaris@spilplaats.nl, dan zullen er eventuele aanpassingen gemaakt worden voor het 
archief. 
 
De ALV-voorzitter vraagt de aanwezigen de notulen door te lezen. 

Dhr. Bennebroek vraagt naar aanleiding van zijn punt in de rondvraag op pagina 31 of 
statistisch onderzocht is of dhr. De Groot inderdaad meer gepraat heeft dan het bestuur en 
de ALV-voorzitter bij elkaar. 
Mevr. Van Meer antwoordt dat zij dit nog niet statistisch onderzocht heeft, maar het al bijna 
kan bevestigen zonder hier onderzoek naar te doen. Zij vraagt of dhr. Bennebroek er 
behoefte aan heeft dat zij dit alsnog zal onderzoeken. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat hij dit zou waarderen. 
 
De ALV-voorzitter stelt de notulen bij hamerslag vast. 
 
Voorstellen tot wijziging Huishoudelijk Reglement 

De Raad van Advies 
 
De ALV-voorzitter vraagt de aanwezigen het bijgevoegde voorstel tot wijziging van het 
Huishoudelijk Reglement aangaande de Raad van Advies door te lezen.  
 
Dhr. Hoeksema vraagt naar aanleiding van artikel 4.3 of met ‘de Algemene 
Ledenvergadering’ de Algemene Ledenvergadering in zijn geheel bedoeld wordt of elke 
aanwezige op de Algemene Ledenvergadering. 
Mevr. Gommers antwoordt dat personen zich kandidaat stellen voor de Raad van Advies en 
dat er aan de Algemene Ledenvergadering gevraagd wordt of er iemand bezwaar heeft 
tegen deze kandidaat. Als dit niet zo is, dan worden kandidaten per acclamatie ingestemd.  
 
Dhr. De Jong vraagt ter verduidelijking of er hoofdelijk gestemd wordt als er meer dan zeven 
personen zijn. 
Mevr. Gommers antwoordt dat er inderdaad gestemd wordt als er meer dan zeven stemmen 
zijn. 
 
Dhr. Bennebroek noemt dat er staat dat ‘de kandidaten die onbetwist gekozen zijn, ‘buiten 
stemming gehouden worden’ en vraagt of dit te maken heeft met een gelijk aantal 
stemmen.  

mailto:secretaris@spilplaats.nl
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Mevr. Gommers antwoordt dat hiervoor gekozen is, omdat het kan dat er een aantal 
kandidaten al duidelijk ‘onbetwist’ ingestemd is en wanneer er opnieuw gestemd zou 
worden per persoon, dit zou resulteren in een erg langdurige procedure. 
Dhr. Bennebroek vraagt ter verduidelijking of het dus eigenlijk ‘omgekeerde Franse 
presidentsverkiezingen’ zijn. 
Mevr. Gommers antwoordt dat dit inderdaad ongeveer het geval is. 
Mevr. De Bel noemt dat er staat dat er zowel leden als reünisten in de Raad mogen zitten en 
vraagt of het bestuur van plan is om reünisten specifiek op de hoogte te stellen, aangezien 
zij niet per se alle ledennieuwsbrieven en ALV-uitnodigingen krijgen. 
Mevr. Van Meer antwoordt dat er een oproep geplaatst zal worden in de 
reünistennieuwsbrief en wanneer dit niet zo uitkomt, dat er dan een extra bericht naar 
reünisten zal gaan met een oproep. Personen kunnen zich dan op papier kandidaat stellen. 
 
Dhr. Braal vraagt wat er gebeurt als er minder dan drie kandidaten zijn. 
Mevr. Gommers antwoordt dat de oude Raad van Advies aan zou kunnen blijven tot de 
volgende ALV. Bij de volgende ALV wordt dan opnieuw een kandidaatstelling geopend voor 
de Raad van Advies. 
Dhr. Braal vraagt ter verduidelijking of dit dan een lange tijd kan duren. 
Mevr. Gommers antwoordt dat dit inderdaad het geval is. 
 
Dhr. Valkenburg vraagt hoe het zit bij personen die al in een commissie zitten, aangezien het 
misschien botst met het moment waarop de Raad van Advies gekozen wordt. Hij ziet hier 
moeilijkheden in. Ook vraagt hij zich af waarom het niet zou stroken als commissieleden in 
de Raad van Advies zouden zitten. Hij ziet hier het belang niet van in, aangezien het een 
adviesraad is. Hij vraagt hoe de bestuursleden hierover denken. 
Mevr. Gommers antwoordt dat een eventuele voortijdige uithamering mogelijk is, zoals 
staat bij artikel 2.1, met het oog op mensen die een waardevolle bijdrage kunnen leveren in 
een commissie van de SPIL, maar dat deze wanneer zij in een commissie plaatsnemen  
beperkt zouden worden door hun zitting in de Raad van Advies. Ze noemt ook dat het 
bestuur het graag zo ziet dat de Raad van Advies onafhankelijk advies kan geven. Wanneer 
bestuursleden een vraag voor zullen leggen bij de Raad van Advies, dan gaat het 
waarschijnlijk om een kwestie waar zij onzeker over zijn. Ze willen er dan zeker van kunnen 
zijn dat de Raad van Advies objectief advies geeft. Ze noemt als voorbeeld de kwestie 
omtrent de reisbijdrage en het lustrumjaar. Het had best lastig kunnen zijn als er in dat geval 
een lid van de commissie Buitenland in de Raad van Advies zou zitten.  
Dhr. Valkenburg antwoordt dat hij vooral hoopt dat het niet zal botsen in de toekomst. 
 
Dhr. Bennebroek vraagt of met ‘alle commissies’ ook de Kascommissie bedoeld wordt. Mevr. 
Gommers antwoordt dat er in het artikel staat dat de Kascommissie een uitzondering is. 
Dhr. Bennebroek vraagt of de opmerking uit de notulen geschrapt kan worden. 
 
Dhr. De Jong noemt dat reünisten officieel niet bij de ALV aanwezig kunnen zijn. Het 

benadrukt dat er wel een verschil is tussen een gewoon lid en een buitengewoon lid, dat 

eigenlijk nooit wordt toegepast. Een buitengewoon lid is een lid dat niet meer de studie 

Politicologie studeert, maar dat wel bij een ALV aanwezig mag zijn. Een reünist is iemand die 

lid was. Hij noemt dat het misschien pietluttig is, maar dat het jammer is als een HR zichzelf 

tegenspreekt in verschillende artikelen. 

Mevr. Van Meer antwoordt dat reünisten zich wel schriftelijk kandidaat kunnen stellen en 

uitgenodigd kunnen worden bij de ALV. 

Mevr. Gommers voegt toe dat mensen die uitgenodigd worden bij de ALV geen stemrecht 
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hebben, maar er wel aanwezig mogen zijn. 

Dhr. De Jong beaamt dat er in het artikel inderdaad staat dat er iemand ‘uit de ALV’ gekozen 

wordt. 

Dhr. Hoeksema raadt aan om bij artikel 4.5 de zinsnede ‘deze kandidaten’ te vervangen door 

‘de kandidaten die wel kunnen rekenen op een meerderheid’, voor de leesbaarheid. 

Mevr. Gommers antwoordt dat er op deze kandidaten niet gestemd wordt in eerste 

instantie. Als het er minder dan drie zijn, dan worden de kandidaten al aangenomen. Het 

gaat erom dat het minder dan drie kandidaten zijn.  

De ALV-voorzitter vraagt of er iemand een stemverklaring tegen deze HR-wijziging wil 

indienen. Er is geen stemverklaring tegen. De ALV-voorzitter stelt voor om de HR-wijziging 

per acclamatie in te stemmen. 

De HR-wijziging wordt aangenomen. 

Voorwaarden Reisbijdrage 

Dhr. Bennebroek heeft een vraag over punt 1.3 en punt 2.3. Hij noemt dat hier staat dat er 
‘tegenover elke euro SPIL-bijdrage minstens drie euro deelnemersbijdrage moet staan’. Hij 
noemt dat een heel corrupt SPIL-bestuur hier misbruik van kan maken en ervoor kan kiezen 
geld aan iets anders te besteden, zoals aan een Constitutieborrel.  
Mevr. Gommers antwoordt dat het bestuur hiernaar gekeken heeft. Indien het andersom 
geformuleerd wordt, creëer je het tegenovergestelde effect en staat er dat de SPIL 
buitengewoon veel bijdraagt. Bovendien moet het ook door de ALV goedgekeurd worden.  
Dhr. Bennebroek vraagt of het niet handiger is om te denken in percentage van het 
vastgestelde bedrag, bijvoorbeeld 25%, want dan is het SPIL-bestuur verplicht om er sowieso 
een bepaald bedrag aan uit te geven. Het zouden wel een hele corrupte ALV en een heel 
corrupt SPIL-bestuur zijn, maar het is wel mogelijk. 
Dhr. Valkenburg merkt op dat het geen probleem is als iedereen corrupt is. 
 
Mevr. Trouw antwoordt dat het bedrag door het gebruik van een percentage wel zeer strikt 
vastgelegd wordt. In voorgaande jaren is bijvoorbeeld minder door de SPIL bijgedragen dan 
nodig. Zij noemt dat het zonde is om 140 euro te gebruiken als het ook met 130 euro kan.  
Mevr. Gommers voegt toe dat wanneer een reis met minder geld mogelijk is, je ervoor zou 
moeten zorgen dat de SPIL het volledige bedrag betaalt aan het percentage en de CASSA-
subsidie daarom niet verkregen zou kunnen worden. Ze denkt dat iedereen het erover eens 
is dat de SPIL liever de volledige CASSA-bijdrage krijgt dan dat de SPIL meer bijdraagt. Als je 
het geld als vereniging niet nodig hebt, zal CASSA het niet geven. Daarom is er gekozen om 
niet een percentage te vermelden. 
Dhr. De Groot merkt op dat dit slim is. 
 
Mevr. Voppen noemt dat er bij punt 1.1 en 2.1 heel duidelijk een maximale 
deelnemersbijdrage staat en dat er bij punt 1.2 en 2.2 staat dat het bedrag wel verhoogd kan 
worden. Ze vraagt hoe het bedrag bij punt 1.1 een maximaal bedrag kan zijn, als het ook 
verhoogd kan worden.  
Mevr. Trouw antwoordt dat het misschien aan de formulering ligt, maar dat het de 
bedoeling is dat de komende commissarissen Buitenland vanaf nu ervan uitgaan dat ze voor 
de Korte Reis maar 200 euro mogen gebruiken, maar dat ze, als ze met wat extra geld een 
nog toffere bestemming kunnen bereiken, zij hiervoor toestemming kunnen vragen bij de 
Kascommissie. De commissaris Buitenland mag er niet van uitgaan dat er 50 euro extra is. 
Het bedrag kan dan met uitzondering 50 euro verhoogd worden.  
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Mevr. Voppen noemt dat je dan als deelnemer er niet vanuit kunt gaan dat het dus dat 
maximale bedrag zal worden.  
Mevr. Trouw antwoordt dat het bedrag vóór de inschrijving van de reis bekendgemaakt zal 
worden. 
 
Dhr. Braal vraagt of de verdeelsleutel van 1 op 3 en 1 op 5 ook geldt voor het extra geld dat 
toegevoegd kan worden.  
Mevr. Gommers antwoordt dat dit klopt.  
 
Dhr. De Jong vraagt of de verhoudingen die genoemd worden, ook betekenen dat, wanneer 
de kosten lager uitvallen, los van de restitutie, wel de SPIL-bijdrage mag worden verlaagd, 
maar de deelnemersbijdrage niet. 
Mevr. Trouw antwoordt dat er, voor zover zij weet, nergens een minimaal bedrag staat voor 
de deelnemersbijdrage. Als je de SPIL-bijdrage verhoogt, hoeft de deelnemersbijdrage niet 
hoger te worden. 
Dhr. De Jong vraagt ter verduidelijking of het dus niet mogelijk is dat de SPIL-bijdrage lager 
wordt om zo aanspraak te maken op de CASSA-subsidie, maar dat de deelnemers nog steeds 
hetzelfde bedrag betalen. 
Mevr. Gommers antwoordt dat dit wel kan. Het is vorig jaar, of het jaar ervoor nog gebeurd. 
Ze denkt dat het in het bestuursjaar van dhr. De Jong voorgekomen is dat er minder dan 140 
euro is betaald vanuit de SPIL en wel 700 euro voor de deelnemers. 
Dhr. De Jong vraagt of dit niet botst met artikel 1.3. 
Mevr. Gommers antwoordt dat dit niet zo is. 
 
Mevr. Tukker vraagt of er een bewuste keuze voor is gemaakt dat er zowel bij de Korte Reis 
als bij de Lange Reis een verhoging kan plaatsvinden van 50 euro, aangezien dit bedrag bij de 
Korte Reis veel meer verschil kan maken dan bij de Lange Reis. 
Mevr. Trouw antwoordt dat 50 euro in het algemeen vaak een verschil maakt voor wel of 
geen vliegticket, bijvoorbeeld door bagage. Dit geldt voor beide reizen. 
 
De ALV-voorzitter vraagt of iemand een stemverklaring tegen wil indienen. Er is geen 
stemverklaring tegen. De ALV-voorzitter stelt voor om ook deze HR-wijziging per acclamatie 
aan te nemen.  
 
De HR-wijziging wordt aangenomen. 
 
Herziene beleid commissaris Buitenland en herziene begroting 35ste bestuur der SPIL, 

‘SPILhouet’ 

De ALV-voorzitter geeft de aanwezigen de tijd om de stukken door te lezen.  
 
Mevr. Trouw noemt dat het stuk over de Brusselexcursie niet meer zo geïnterpreteerd hoeft 
te worden. Deze excursie is afgelast, aangezien er ‘terroristen zijn in Brussel’.  
Dhr. Valkenburg noemt dat hij het woord ‘terroristen’ niet politiek neutraal vindt. Een 
‘bedreiging voor de algemene veiligheid’ noemt hij als suggestie. 
 
Dhr. Van Der Herberg merkt op naar aanleiding van het stuk over Brussel dat er staat dat er 
geprobeerd zou worden de leden zoveel mogelijk de kans te geven om mee te gaan en dat 
er daarom gekozen zou worden voor dagen die zoveel mogelijk collegevrij zijn. Echter waren 
geen van de ingeplande dagen collegevrij.  
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Mevr. Trouw antwoordt dat dit een goed punt is. Op de jaarplanning van de studie stond één 
van de twee dagen aangeduid met een grijs vakje dat zou staan voor ‘collegevrij’, maar dat 
dit achteraf niet zo bleek te zijn. Voor de nieuwe data van de Brusselexcursie heeft het 
bestuur alvast de roosters bekeken en zullen er als het goed is wel hoorcolleges zijn, maar 
geen werkcolleges.  
Dhr. Van Der Herberg vraagt of er nog steeds veiligheidsrisico’s zijn in Brussel. 
Mevr. Trouw antwoordt dat er op dit moment geen veiligheidsrisico’s zijn.  
 
De ALV-voorzitter vraagt de aanwezigen of er een stemverklaring tegen is. Dit is niet het 
geval. Met een hamerslag verklaart zij het herziene beleid van de commissaris Buitenland en 
de herziene begroting van het 35ste bestuur als ingestemd. 
 
De ALV-voorzitter last een pauze in om 20:15 
 
De vergadering wordt hervat om 20:28. 
 
Beleidsnota 7e Lustrumcommissie der SPIL 

 

Dhr. Bennebroek noemt dat Mevr. Kuiper, lid Inhoudelijke Activiteiten, geen stem heeft en 

vraagt de aanwezigen daarom de vragen wel naar haar te richten, maar Dhr. Bennebroek zal 

voor haar antwoorden. Mevr. Kuiper is als het ware een buikspreekpop. Ook noemt hij dat 

de aanwezigen hun stoelen naar de Lustrumcommissie toe kunnen draaien. 

 
Mevr. Daemen noemt dat ze op de begroting ziet staan dat er zowel een ‘Grote lezing’ als 
‘een intellectuele competitie’ zal zijn als inhoudelijke activiteiten. Ze vraagt of het bij de 
lezing gaat om een politiek relevante persoon of een politicologisch relevante persoon.  
Dhr. Bennebroek antwoordt dat de commissieleden op zoek zijn naar iemand met beide 
kwaliteiten.  
Dhr. Valkenburg merkt op dat dit Ruud Koole zou kunnen zijn. 
Dhr. Bennebroek merkt op dat hij Dhr. Koole zeer hoog heeft zitten. 
 
Dhr. Bennebroek voegt toe dat de commissie vooral op zoek is naar een politiek relevante 
persoon, omdat dit goed bij het thema zou passen; een harder wordende wereld. De 
commissie ziet wel in dat een persoon een spreker politicologische waarde moet hebben. 
Daarom zijn de commissieleden bezig het instituut aan te schrijven, om zo gebruik te kunnen 
maken van hun netwerk. 
Mevr. Daemen merkt op dat er niet zoveel personen zijn die zowel politicologisch als politiek 
relevant zijn. Ze vraagt waar de Lustrumcommissie voor zou kiezen als de commissieleden 
tussen één van de twee zouden moeten kiezen. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat de commissieleden dan meer waarde hechten aan politieke 
relevantie dan aan politicologische relevantie. Hij noemt dat er vijf jaar geleden een hele 
mooie lezing gehouden is, waar overigens niemand van de aanwezigen van de ALV bij 
aanwezig was, ook Sebastiaan niet. De spreker was een hele interessante politicoloog, maar 
voor de rest kende niemand hem, afgezien van het feit dat bij Inleiding Politieke Wetenschap 
I twee keer zijn naam gevallen is. De Lustrumcommissie hecht meer waarde aan een lezing 
van een persoon die meer politiek bekend is dan iemand die politicologisch bekend is, maar 
die in de politieke wereld niet tot de verbeelding spreekt.. 
 
Mevr. Daemen antwoordt dat zij het persoonlijk jammer vindt als er geen politicologisch 
interessante spreker komt. Fukuyama is een zeer bekende politicoloog en zij denkt dat de 
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aanwezigen deze naam wel allemaal kennen. Ze denkt dat dit lustrum een kans is om de SPIL 
niet alleen voor de leden, maar in heel Leiden op de kaart te zetten en dat er wel degelijk 
politicologisch relevante personen zijn die een groot publiek zouden kunnen trekken en die 
de SPIL op de kaart zouden kunnen zetten. Neemt niet weg dat ze snapt dat de commissie 
ook graag een politiek relevante spreker zou willen uitnodigen. Ze is benieuwd of zij de enige 
persoon is die dit vindt en vraagt wat de rest van de ALV vindt. 
 
Dhr. Van de Herberg antwoordt dat, wanneer een spreker juist heel Leiden aan moet 
spreken, een politieke spreker misschien handiger is. 
Mevr. Daemen antwoordt dat ze van vijf jaar geleden nog weet dat huisgenoten van andere 
studies ook naar de lezing geweest zijn destijds, terwijl Fukuyama vooral in de academische 
wereld heel bekend is. Ze denkt dat zo’n spreker niet alleen de studentenpopulatie maar ook 
de universiteit aan kan spreken. 
Dhr. Maleki vraagt of Fukuyama niet ook een politiek persoon is. 
Mevr. Daemen antwoordt dat hij beroemd is, omdat hij politicoloog is. Het lijkt haar juist 
mooi als je daar een brug tussen kunt slaan. 
 
Dhr. Van Altena wil in het oog van de discussie die Mevr. Daemen heeft aangewakkerd 
vragen of de aanwezigen bij de ALV namen willen noemen die interessant zijn. 
 
Dhr. Valkenburg vraagt, aangezien bij de lezing een groot bedrag staat waarover niet veel 
gezegd wordt, of het niet ook om meerdere personen zou kunnen gaan. Hij vraagt waar de 
Lustrumcommissie nu op inzet. Hij noemt dat vier maanden best wel kortdag is voor de pijler 
van zo’n lezing waar iedereen heen kan. Er is een aantal zaken dat misschien wat logischer is 
hierin, maar dit kan een knaller zijn. Hij vraagt zich af wat het idee is van de 
Lustrumcommissie is met betrekking tot het bedrag en het aantal mensen. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat er vijf jaar geleden 6900 euro heen gegaan is, als hij zich 
niet vergist. Er is toen dus ongeveer drie keer zoveel uitgegeven. 1600 euro aan de 
Hooglandse Kerk en 5300 euro aan de bemiddelingskosten. Dit waren onder meer 
bemiddelingskosten voor Dhr. Fukuyama. Het waren vooral de kosten die de uitgeverij in 
Nederland vroeg om het te kunnen faciliteren. De Lustrumcommissie heeft voor dit bedrag 
gekozen, omdat de commissie niet hoopt in zulk facilitair gedoe terecht te komen, dat het 
niet zo’n hele fancy, zoals men dat zegt, locatie is, maar de commissieleden hopen dat ze 
met een inhoudelijke spreker, een locatie, hotel en vliegticket uit kunnen komen met dit 
bedrag. 
Dhr. Valkenburg wil meegeven om erover na te denken, indien er een politieke spreker 
komt, een back-up, zoals men dat zegt, te geven van een politicologische spreker die ook 
achtergrondkennis kan geven. Hij noemt dat ze als SPIL niet alleen het beeld willen geven 
dat er alleen hippe sprekers zijn, het is wel Politicologie. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat meer dan 80% van de sprekers die de Lustrumcommissie nu 
in gedachten heeft in de setting van één grote spreker een politicologische achtergrond 
heeft, als in gestudeerd, dan wel hoogleraar, dan wel gepromoveerd. 
 
Mevr. Voppen vraagt waarom het per se voor heel Leiden een aantrekkelijke spreker moet 
zijn, aangezien het een lustrum van de SPIL is.  
Dhr. Bennebroek antwoordt dat zes jaar geleden de lat enorm hoog gezet is. Het 6de Lustrum 
heeft de lat hoog gelegd voor de sociale en inhoudelijke activiteiten van de besturen erna. 
Het idee van de 7e Lustrumcommissie is geweest om de lat weer heel hoog te zetten. Met de 
gedachte dat de SPIL in vijf jaar misschien gegroeid is met ongeveer 400 tot 500 leden met 
IBO erbij. De SPIL heeft een goede naam in Leiden en binnen de Nederlandse politicologische 
wereld. Hij vindt dat de lat best wat hoger mag liggen voor nog meer bekendheid. 
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De ALV-voorzitter wil graag terugkomen op de vraag van Dhr. Altena en vraagt of er nog 
suggesties voor sprekers zijn vanuit de ALV. 
 
Dhr. De Jong wil graag  toevoegen aan het betoog van mevr. Daemen dat een politicologisch 
relevante spreker van toegevoegde waarde is en zegt dat dit niet eens een onbekende 
spreker hoeft te zijn. Hij noemt dat bijvoorbeeld Ayaan Hirsi Ali als politiek persoon bekend 
is in Nederland en daarbuiten en tegelijkertijd ook een achtergrond heeft in de 
internationale betrekkingen. Ook Barack Obama heeft Politicologie gestudeerd. Dhr. De Jong 
antwoordt dat deze personen misschien te hoog gegrepen zijn, zelfs voor de SPIL, maar dat 
het niet onmogelijk is een spannend persoon die zowel inhoudelijk als spannend kan 
vertellen.  
 
Dhr. Van Altena vraagt de aanwezigen of er een persoon is die zij graag zien spreken. Hij 
merkt de aanwezigen hierbij op niet aan de centen te denken. 
 
Mevr. Voppen antwoordt dat zij de secretaris-generaal van de Verenigde Naties graag zou 
zien spreken.  
 
Dhr. Van Altena noemt dhr. Koenders. 
Vanuit de zaal wordt de naam Wouter Bos geroepen.  
Dhr. Bennebroek noemt dat de Lustrumcommissie niet alleen tijdens ALV’s, maar ook 
daarbuiten openstaat voor suggesties en stelt voor dat de aanwezigen suggesties door 
kunnen geven aan commissieleden. Het is natuurlijk een lustrum voor alle leden, dus de 
commissie hoort graag suggesties. 
Dhr. Park noemt dat suggesties bijvoorbeeld gemaild kunnen worden naar 
commissie.lustrum@spilplaats.nl  
 
Mevr. De Bel vraagt in de geest van Mevr. Ek of de Lustrumcommissie niet al heel druk is 
met personen aanschrijven, aangezien ze een heel prominent persoon willen uitnodigen en 
zulke personen vaak een drukbezette agenda hebben. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat er brieven geschreven worden.  
 
Dhr. Valkenburg vraagt of het de bedoeling is dat de lezing in de Lustrumweek valt. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat het geval is. 
Dhr. Valkenburg noemt dat het best moeilijk kan zijn om te zorgen voor een prominente 
spreker die precies in die weken kan, bijvoorbeeld met een ‘hoge pief’, zoals men dat zegt.  
Dhr. Bennebroek antwoordt dat de Lustrumcommissie een voorkeur heeft voor een lezing 
die week. Er is gekeken naar verschillende weken, maar deze week komt het beste uit met 
de agenda’s van de verenigingen en de activiteiten van de SPIL zelf.  
Dhr. Valkenburg antwoordt dat hij begrijpt dat de Lustrumcommissie een voorkeur heeft 
voor deze week en dat dit het beste past binnen de mogelijkheden. Hij noemt echter dat de 
Lustrumcommissie de rest van de activiteiten wat meer in de hand heeft, maar dat dit iets is 
waarvoor je voor een groot deel afhankelijk bent van de spreker. Hij vraagt of de 
Lustrumcommissie rekening gehouden heeft met een bepaalde termijn waarin de lezing 
plaats kan vinden. Hij kan zich namelijk voorstellen dat er een hele toffe spreker kan zijn die 
misschien pas na de zomer kan en vraagt of de Lustrumcommissie er over nagedacht heeft 
of het wel of geen probleem is als de lezing buiten de Lustrumweek plaats zou vinden. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat de Lustrumcommissie hier nog niet over nagedacht had. Hij 
voegt toe dat de Lustrumcommissie van vijf jaar geleden ongeveer anderhalve maand van 

mailto:commissie.lustrum@spilplaats.nl
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tevoren wist dat deze spreker zou komen. In het beleid is nooit naar voren gekomen of 
overwogen is wanneer de lezing plaats zou vinden. 
 
Mevr. Voppen noemt dat ze het gehele beleid nog vrij vaag vindt. Ze snapt dat de 
Lustrumcommissie misschien veel zaken geheim wil houden voor het verrassingselement, 
maar ze vindt dat leden misschien wel de mogelijkheid moeten hebben om te horen wat er 
gaat gebeuren tijdens de Lustrumweek, aangezien het wel om een groot bedrag gaat. 
Aangezien de commissieleden er altijd op hameren dat het bestuur het beleid duidelijk 
specificeert. 
Dhr. Bennebroek noemt dat wat er nu is prijsgegeven alles is wat ze erover kunnen noemen 
en volgens hem is dit genoeg. Hij snapt dat personen heel graag willen weten wat er 
gebeurt, ook met het zakelijke idee erachter dat het om veel geld gaat. Hij noemt als 
voorbeeld dat er net een begroting van een Lange Reis is ingestemd, maar dat daarvan ook 
nog niet bekend is waar de reis heen gaat. 
 
Mevr. Voppen snapt wat Dhr. Bennebroek bedoelt, maar benoemt dat er staat dat de 
Lustrumweek georganiseerd wordt voor ‘een zeer ruime doelgroep’ en vraagt zich af wie de 
commissie hieronder verstaat en wat er voor hen georganiseerd wordt. Ze vraagt wat leden 
hierbij kunnen verwachten. 
Dhr. Bennebroek noemt dat hij bij zijn sollicitatie genoemd heeft dat hij er geen zin in heeft 
om een Lustrumweek te organiseren voor een oude of huidige harde kern van 50 en dat het 
altijd de insteek is geweest om zoveel mogelijk leden te trekken. Hij noemt dat de SPIL, als 
hij zich niet vergist, 1100 leden telt en de commissie alle leden zoveel mogelijk wil 
aanspreken. De commissie realiseert zich dat niet bij elke activiteit 1000 leden zullen komen, 
maar streeft ernaar om over de gehele week activiteiten te faciliteren die voor een ruim 
aantal leden leuk zijn. Hij zegt dat aanwezigen specifiek kunnen noemen over welke 
activiteiten zij meer uitleg verwachten en dat hij kan proberen hier zoveel mogelijk over uit 
te wijden.   
 
Mevr. Timmer noemt dat er op pagina 41 in de tweede alinea staat dat de 
Lustrumcommissie wil proberen om ‘een traditioneel SPIL-gala te organiseren in 
toegankelijkere vorm’. Ze neemt aan dat hiermee bedoeld wordt ‘ten aanzien van het gala 
van vorig jaar’ en vraagt zich af hoe de Lustrumcommissie dit concreet voor zich ziet. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat het een SPIL-‘Bal’ met als kledingvoorschrift black tie is. Dit 
zou een stuk toegankelijker zijn voor leden die niet zoals twee ALV’s geleden dhr. Stam 
noemde ‘sowieso een rokkostuum kopen’ en dat de Lustrumcommissie het toegankelijk wil 
maken voor zoveel mogelijk leden. Met het kledingvoorschrift black tie kunnen mannen in 
smoking komen, maar dit kan ook een pak zijn met een strikje. De Lustrumcommissie hoopt 
twee keer zoveel gasten te kunnen ontvangen met het Lustrumbal als met het SPIL-gala van 
vorig jaar.  
Mevr. Timmer vraagt zich af waarom er in het hele beleid wordt gesproken over een ‘gala’ 
en in de begroting over een ‘bal’.  
Dhr. Bennebroek antwoordt dat er één keer SPIL-gala staat ‘in toegankelijkere vorm’. Er had 
‘SPIL-bal’ kunnen staan tussen haakjes dan wel aanhalingstekens, maar de commissie had 
gekozen voor deze bewoording. Er had wellicht ook genoemd kunnen worden dat het bal 
ook toegankelijker zal zijn, omdat de prijs van het toegangskaartje niet al te hoog zal zijn. 
 
Dhr. Valkenburg heeft een vraag over de toegankelijkheid in het algemeen. Hij noemt dat er 
bij het bepalen van toegankelijkheid een verschil kan zijn tussen een ‘harde kern’ en ‘alle 
leden’, maar dat dit voor hem vooral ligt in de mate van promotie en bereik, maar dat er ook 
een verschil gemaakt kan worden tussen ‘leden’ en ‘niet-SPIL-leden’. Hij vraagt zich daarom 
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af, aangezien de Lustrumcommissie zoveel mogelijk mensen wil bereiken, of er bijvoorbeeld 
voor zo’n ontbijt al ideeën zijn hoe dat gaat. Een gratis ontbijt vinden veel mensen wel 
prettig, maar voor 1100 leden een ontbijt organiseren kan best karig worden. 
Dhr. De Groot antwoordt dat hij eerst wil opmerken dat Dhr. Valkenburg noemt dat er 150 
euro is ‘inbegroot’. Dit is geenszins het geval. Er is 150 euro ‘begroot’. Vervolgens noemt hij 
dat de Lustrumcommissie zich bewust is dat er gesproken wordt over een clubje van 
ongeveer 30 leden dat het gehele jaar door naar de activiteiten komt. Zo’n groepje van 970 
leden zie je daar niet. Die toegankelijkheid waarover gesproken wordt ziet hij meer als een 
onderscheid tussen de meer intiemere SPIL-activiteiten en de meer anonieme activiteiten. 
Een SPIL-feest, daar neem je ook je huisgenoten mee naartoe, ook mensen die de SPIL niet 
zo goed kennen. Een ontbijt of een SPIL-bal, daar zul je minder snel heengaan als je nog 
nooit iets met de SPIL gedaan hebt. Deze activiteiten zullen de actievere kern aanspreken. 
Het verschil zit dus volgens hem niet in de promotie, maar in de vorm van de activiteit. Het 
prelustrumfeest, het openingsfeest en de grote lezing zullen ook openstaan voor niet-leden 
van de SPIL, waarbij bijvoorbeeld een verschil gemaakt zal worden in de entreeprijs. 
Bijvoorbeeld gratis toegang voor leden en voor niet-leden een klein bedrag.  
 
Dhr. Valkenburg antwoordt dat zijn vraag nog niet geheel beantwoord is. Hij vraagt of er, nu 
er veel activiteiten openstaan voor niet-leden er wel voorrang zal zijn voor SPIL-leden. Hij 
had vernomen dat de lezing georganiseerd worden op een kleinere locatie. 
Dhr. Bennebroek onderbreekt Dhr. Valkenburg en noemt dat het zou gaan om een ‘minder 
fancy locatie’. De Hooglandse Kerk is namelijk een erg grote locatie, waarin je veel mensen 
kwijt kunt, maar is wel heel duur. De Lustrumcommissie is dus niet per se op zoek naar een 
kleinere locatie. 
Dhr. Valkenburg vraagt of bijvoorbeeld het SPIL-bal geheel opengezet wordt of dat er 
voorrang is voor leden. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat er binnen de commissie niet gesproken is over 
voorrangsposities. Hij noemt dat Dhr. Valkenburg een gedegen punt maakt en dankt hem 
daarvoor. Zoals ambtenaren zeggen: ‘ze nemen het mee’. Voor elke activiteit is wel bekeken 
naar welke aantallen bezoekers de commissie naar streeft. De commissie stelt altijd een 
marge, maar het is misschien goed om enige voorrang te geven. Hij noemt dat er al een 
soort voorrang is door SPIL-leden geen toegangsgeld te laten betalen en niet-leden wel. 
 
Mevr. De Bel vraagt naar de fondsenweving. Er staat zeshonderd euro voor begroot en dat 
lijkt haar best veel. Ze vraagt van wie de Lustrumcommissie van plan is om zoveel geld af te 
troggelen en welke activiteit eronder zal lijden als het niet lukt.  
Dhr. De Groot geeft mevr. De Bel gelijk en antwoordt dat het heel waarschijnlijk is dat deze 
600 euro niet gaat lukken, aangezien het waarschijnlijk 1000 euro wordt. Dus dat maakt het 
wel vrij lastig. De commissie zit er daarom aan te denken om voor sommige activiteiten 
meer geld te begroten. Het klinkt een beetje flauw. De commissie heeft het met CASSA 
besproken en antwoordt dat er door een goede tip van het bestuur en het goede optreden 
van de voorzitter tijdig een aanvraag is gedaan bij CASSA. Bij CASSA alleen al kan er daarom 
aanspraak gedaan worden op 1000 euro. Bij het vorige lustrum is er aanspraak gedaan op 
3500 euro fondsenwerving, maar dit was toen mogelijk, omdat de spreker al vast stond. 
Als de spreker inderdaad in de categorie ‘Fukuyama’ zou vallen, dat er dan aanvullend nog 
meer fondsen aangevraagd kunnen worden voor een concrete subsidie. De bijdrage van 
CASSA is voor het hele lustrum bedoeld en is een soort onbestemde cheque. Hij zou graag 
het hele doemscenario willen uitzetten in het geval er niet genoeg geld is, maar hij denkt dat 
de 600 euro echt wel gehaald gaat worden met een zeer reële kans dat er 1000 euro komt 
van CASSA. Hij vindt het een zeer terechte vraag, maar ziet het doemscenario niet uitkomen. 
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Dhr. Braal noemt dat de vorige Lustrumcommissie geadviseerd heeft om de activiteiten te 
spreiden over het jaar. Hij vraagt waarom de Lustrumcommissie dit advies naast zich 
neergelegd heeft. 
Dhr. Verstappen antwoordt dat de vorige Lustrumcommissie heeft aangeraden of er 
misschien gekeken kon worden of het niet over een maand of een heel verspreid kon 
worden. Hij noemt dat de commissie hier inderdaad naar gekeken heeft, maar dat dit toch 
het beste leek. 
Dhr. Bennebroek voegt toe dat de commissie aangeeft dat de commissieleden niet willen dat 
activiteiten conflicteren met de SPIL-activiteiten van het 35ste bestuur.  
 
Mevr. Tukker vraagt naar ‘het niet alleen trekken van een harde kern’ en dat de commissie 
alle 1100 leden wil trekken, maar vervolgens wordt er genoemd dat dit bij het ontbijt niet 
het geval is. Ze heeft het idee dat zo’n ontbijt juist een activiteit is waarbij je een bredere 
doelgroep kunt trekken. Ze vraagt zich af hoe de Lustrumcommissie het wil doen bij het 
ontbijt. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat de commissie bij het ontbijt het idee heeft dat er redelijk 
wat mensen komen, maar dat er ook veel mensen zijn die niet de moeite zullen nemen om 
erheen te gaan. 
Dhr. De Groot voegt toe dat, zoals hij trachtte bij het antwoord op dhr. Valkenburg ook al te 
benoemen, het niet de bedoeling is om de hele SPIL-populatie bij één activiteit te krijgen. De 
Lustrumcommissie begrijpt heel goed dat er gradaties zijn in de mate waarin mensen actief 
zijn bij de SPIL-activiteiten. De Lustrumcommissie schat in dat het bij het ontbijt zal gaan om 
een best wel intieme sfeer. Als dit niet zo is, dan zullen de commissieleden de eersten zijn 
om anderen ook een drankje aan te bieden. De commissieleden schatten echter in dat je 
best wel wat lef moet hebben, wil je om 9 uur ’s ochtends aanschuiven bij een ontbijt met 
mensen die je niet kent. Bij feesten en bij een lezing is dit een ander geval en zal iemand 
sneller aansluiten. 
Mevr. Tukker vraagt zich nog steeds af hoe de commissie de hele doelgroep wil aanspreken. 
Het lijkt haar vrij lastig, aangezien het lastig is om mensen die er, bij de SPIL, wat meer 
buiten staan staan te trekken. 
Dhr. De Groot antwoordt dat, wanneer je alle leden van de SPIL in een soort staafdiagram 
zou zien, er een deel gevuld is met mensen die toch wel naar de activiteiten komen, dat er 
ook een deel is dat potentieel naar activiteiten zou kunnen gaan en dat er ook een deel is 
van SPIL-leden die in eerste instantie alleen ingeschreven zijn voor de korting op de boeken. 
Bij de laatste groep hoopt de Lustrumcommissie dat deze leden misschien nu wel op de 
feesten afkomen en naar de lezing toe gaan. Er zal geen 300 euro aan promotie worden 
uitgegeven voor alleen het ontbijt, maar er zal promotie plaatsvinden via de nieuwsbrieven 
en Facebookevenementen. De Lustrumcommissie denkt goed in te schatten hoeveel mensen 
er naar de activiteiten zullen komen en hoopt in de week voor ieder van deze groepen een 
aantal geschikte activiteiten te organiseren in de Lustrumweek.  
Dhr. Park voegt toe dat er op Facebook accounts bestaan van ‘Luco SPIL’ en de ‘7e 
Lustumcommissie der SPIL’ en dat hier ook veel niet-actieve leden op af komen.  
 
Dhr. Hoeksema noemt dat het hem vaak opvalt dat er bij activiteiten vaak om praktische 
redenen een beperkt aantal leden mee kan. De actieve leden zien dit altijd direct op 
Facebook langskomen en melden zich dan aan, maar de minder actieve leden zien deze 
evenementen vaak later en zijn dan te laat. Aangezien de activiteiten in de Lustrumweek op 
grotere schaal zijn, zullen deze mensen dit keer misschien ook naar evenementen gaan.  
Dhr. Bennebroek dankt dhr. Hoeksema voor deze aanvulling. 
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Dhr. Valkenburg stelt dat hij misschien een min of meer afsluitende opmerking heeft. Hij 
vindt het prachtig hoe de commissieleden hier zitten en heeft er veel vertrouwen in, maar 
hij vindt het op dit moment moeilijk dat alles op dit moment wel heel globaal en heel 
abstract is. Hij begrijpt dat het de bedoeling is dat het de bedoeling is een aantal 
verrassingen in te bouwen in hoe alles eruit gaat zien, maar er kan meer gezegd worden over 
de invulling. Als advies wil hij meegeven dat er een periode aankomt met de feestdagen en 
de sluimerende maand januari en dat, qua locatie bijvoorbeeld, de personen van wie de 
commissie afhankelijk zijn ook moeilijk te bereiken zijn in deze periode. Hij snapt dat de 
vestjes en het promotiefilmpje enzovoort qua promotie mooie stappen zijn, maar hij zou 
graag wat meer vertrouwen willen hebben en horen dat er al grote stappen gezet zijn in de 
organisatie. Mocht dit niet het geval zijn, dan wil hij de Lustrumcommissie het advies 
meegeven dat de komende twee maanden wat minder makkelijk zijn om de organiserende 
takken van de organisatie goed te volbrengen. 
Dhr. Bennebroek dankt Dhr. Valkenburg voor het advies. Hij noemt dat de commissie snapt 
dat de kerstvakantie vertraging op kan leveren met reacties van sprekers en voor locaties 
enzovoort. Daarop inhakend wil hij noemen dat de maand januari wel een collegevrije 
periode is en dat de commissie dan juist ook stappen kan maken en misschien juist wel meer 
stappen kan zetten in januari. Hij denkt dat sprekers en beheerders van locaties de maand 
januari zeker niet zien als een verloren maand. 
 
Dhr. De Groot noemt voor de duidelijkheid dat dit een beleid is: geen evaluatie, geen 
tussentijdse rapportage. Het is geen bestuursupdate. Het is vooral wat de Lustrumcommissie 
wil doen, wat voor evenementen er zullen zijn en wat voor doelgroepen de commissie voor 
zich ziet. Hij proeft dat de ALV de commissie ziet als een soort voortgangscommissie. Er 
wordt gevraagd of er al locaties zijn, of er mensen aangeschreven zijn en hij vindt dit hele 
legitieme vragen, maar hij denkt niet dat het beleid hiervoor bedoeld is. Er zou wel gevraagd 
kunnen worden naar de uitvoering van taken, maar hij vindt niet dat de commissie verweten 
moet worden dat er nog niet genoeg bekend zou zijn.  
Dhr. Valkenburg antwoordt dat hij het hier niet helemaal mee eens is. De Lustrumcommissie 
is al best lang bezig en dit is wel het laatste moment voor de leden om te kijken naar zaken 
als een begroting. Als je ervoor kiest om grote verrassingselementen aan te brengen in de 
activiteiten, dan dient er juist meer uitleg zijn. Als er termen gebruikt worden als ‘een gaaf 
groot informeel spel’ kan een ALV er niet van uitgaan hoe het zit, dus dan heb je wel 
duidelijkheid nodig over hoe zaken in elkaar steken. Daar heeft een ALV niets aan. Hij 
begrijpt dat het moeilijk is bij een lustrum, omdat een ALV zich meer kan voorstellen bij een 
activiteit die het bestuur organiseert, omdat het in de jaren ervoor ook al gebeurd is. Als er 
nog geen bestemming bekend is van de Lange Reis, zit niet iedereen in paniek, omdat men 
weet wat voor soort bestemmingen er al zijn geweest in de afgelopen jaren. Hierbij is het de 
moeilijkheid dat je geen flauw idee hebt. Dhr. Valkenburg noemt dat hij zich geen beeld kan 
voorstellen van een ‘gaaf groot informeel spel’ en dat dit niet erg is, omdat het een 
verrassing is, maar het was fijn geweest als er voor de ALV meer duidelijkheid was over 
welke stappen er ondernomen zijn en wat het idee is achter de activiteiten. Opdat er 
duidelijk zou worden dat de commissie ermee bezig is en dat de commissie op deze koers 
afgaat. De Lustrumcommissie is gericht op activiteiten. Het is geen onderhoudende functie. 
Je streeft ergens naar en je zit halverwege het streven. Hij begrijpt wel dat dit moeilijk is en 
wil benadrukken dat hij wel heel veel vertrouwen heeft in deze Lustrumcommissie. Hij vindt 
het leuk dat er nu redelijk nieuwe activiteiten gepresenteerd worden die in normale SPIL-
jaren niet voorkomen. Dat vindt hij prachtig. Het is een goed punt dat het voor zoveel leden 
kan zijn en dat het programma divers is. 
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Dhr. De Groot antwoordt dat hij de visie van dhr. Valkenburg deelt. Hij noemt dat de ALV het 
zo lijkt te zien alsof er een auto staat bij het laatste station staat en dat er voorlopig geen 
tankstation meer zal komen, dus dat de tank nu volgegooid moet worden. Maar de tank zit 
vol en de commissie wil er wat mee doen, maar wil niet zeggen wat en de commissie zou 
allemaal rare fratsen uithalen. Hij snapt dat het bij de Tussentijdse ALV te laat zou zijn om 
dan pas te weten wat er gaat gebeuren of om nog veel te veranderen, maar je bent de 
eerste maanden nog heel erg met jezelf bezig: wat voor kleur vestje, moet er een website 
komen, komt er een lezing of niet… Daar ben je makkelijk zes tot acht weken mee bezig. Je 
moet bovendien zorgen voor goede onderlinge verhoudingen. Als je het zo bekijkt, mag de 
commissie best wel even op stoom komen om daarna te kunnen knallen. De auto is goed 
vertrokken en starten nu bij Leiden Centraal op en de Lustrumcommissie komt in april aan. 
De Lustrumcommissie heeft het niet zo opgevat alsof er een tussentijdse 
voortgangsrapportage gemaakt had moeten worden. 
 
Dhr. Valkenburg noemt dat het is alsof de Lustrumcommissie met de auto op weg is naar 
een plek ergens in de buurt van Rusland, dat de commissie in Leiden is gaan tanken en dat er 
voorlopig geen benzinestations zijn tot daar. Dat begrijpt hij, maar hij noemt dat de leden 
willen weten welke kant de Lustrumcommissie ongeveer op gaat en met wat voor brandstof 
de Lustrumcommissie zal reizen. 
Dhr. De Groot antwoordt dat de commissie met de Fiat Panda klaar staat bij één van de 
laatste stations van Leiden, dat de commissie precies heeft uitgestippeld hoe de reis moet 
gaan, dat er genoeg getankt is, maar dat de rest nog niet weet dat ze naar Moskou gaan.  
Hij voegt toe dat de commissie op LPG rijdt. 
 
Het beleid van de 7e Lustrumcommissie der SPIL wordt per acclamatie aangenomen. 
 
De ALV-voorzitter vraagt of de aanwezigen de behoefte hebben aan een pauze. Er wordt 
instemmend gereageerd door de aanwezigen. 
 
De vergadering wordt geschorst om 21:29. 
 
De vergadering wordt hervat om 21:41 
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De ALV-voorzitter installeert in de Eerstejaarsweekend-commissie: 
 
- Mirthe Voppen als voorzitter 
- Dorian de Gruijter als secretaris 
- Robert Braal als penningmeester 
- Femke Gordijn als algemeen lid 
- Emma-Marie van der Linden als algemeen lid 
- Ali Maleki als algemeen lid 
- Anouk van Vliet als algemeen lid. 
 
W.v.t.t.k. 

Er is een motie ingediend bij de secretaris. Mevr. Van Meer draagt deze voor. 
 
De motie luidt als volgt: 
 
Motie ‘harde kernen zitten in vruchten’ 
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De Algemene Ledenvergadering, hier bij een bij Restaurant Buddhas, Botermarkt 20 te 
Leiden, op 2 dec. ’15, klokke (21:43) 
 
Roept op om in het vervolg de actieve leden – commissieleden – en andere actieve leden – 
frequente bezoekers van SPIL-activiteiten – niet meer aan te duiden met de term “harde 
kern”. Dit wekt de associatie dat ze op een manier praktijken uithalen die voornamelijk 
verbonden zijn aan groepen die vaak worden aangeduid als hooligans, maar roept de SPIL en 
al haar leden op om binnen de grenzen van de wet en het betamelijke te blijven en deze 
leden voortaan aan te duiden met “enthousiaste leden” of “active leden” 
 
En gaat over tot de orde van de dag, 
 
Was getekend, 
 
Florian van Altena, Jaap Valkenburg, Jesse de Jong en Timo van Zagten. 
 
Mevr. Van Meer merkt op dat er in de motie wordt gesproken van ‘active’ leden. 
Dhr. Van Altena verzoekt het woord ‘active’ te vervangen door ‘actieve’. 
Het amendement op de motie wordt aangenomen. 
 
Dhr. Maleki dient een stemverklaring tegen in en wil duidelijk maken aan het bestuur en de 
ALV dat hij graag geassocieerd wil worden met de term ‘hooligan’ van de SPIL en zou daarom 
de motie willen verwerpen. 
Dhr. Van Zagten vraagt zich af of het niet mogelijk is een nieuwe motie in te dienen, waarin 
er gesproken wordt over dhr. Maleki als ‘SPIL-hooligan’. 
 
Dhr. De Groot vraagt zich af, aangezien er elk jaar gereld wordt met de ME, waarom de SPIL-
leden geen hooligans kunnen zijn: het wordt zelfs van ze verwacht. Sterker nog: er staan 
aandenken hiervan in SB03. Wat dat betreft zou dhr. De Groot zeggen dat SPIL-hooligans de 
beste zijn. 
 
Dhr. Braal merkt op dat hij het niet eens is met de associatie van hooligans met ‘harde kern’. 
 
Dhr. Valkenburg dient een stemverklaring voor in. Hij noemt dat de SPIL neutraal dient te 
blijven en dan met name in het taalgebruik. Aangezien één van de bestuursleden, van wie hij 
de naam niet zal noemen, over ‘terroristen’ sprak, vindt hij het van belang dat er geprobeerd 
wordt dit soort toestanden zoveel mogelijk in te perken. Het lijkt hem een goed idee om de 
term “harde kern” niet meer te gebruiken, zodat mensen niet zullen denken dat SPIL-leden 
worden ingezet als strijders en alvast oefenen met houten blokjes om een coup te plegen op 
de FSW.  
 
Dhr. De Groot merkt op dat hij het gek vindt dat de stemcommissie zelf zo gretig is om zijn 
mening te geven, over ‘neutraliteit’ gesproken. Hij noemt dat de term “harde kern” wordt 
gebruikt om een Nederlandse term te kunnen gebruiken, vandaar dat je ‘zoals men dat zegt’ 
zegt. 
Dhr. Valkenburg vraagt of men dat zegt. Hij benadrukt dat het vooral om het bestuur gaat en 
dat dit doorgevoerd moet worden, zodat personen die voor het eerst naar de ALV komen 
niet denken dat ze terecht gekomen zijn bij een vereniging waartussen gehersenspoelde 
opjutters zitten met als enig doel om andere verenigingen af te breken. Het gaat om 
politieke neutraliteit, zeker vanuit het bestuur. 
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Dhr. Braal antwoordt dat ‘harde kern’ bij onze vereniging eerder iets positiefs is, voor leden 
die altijd netjes bij de activiteiten aanwezig zijn. Dat dhr. Valkenburg de term met iets 
negatiefs associeert, wil meer zeggen over Dhr. Valkenburg dan over de leden van de 
vereniging. 
 
Mevr. Trouw noemt ten eerste dat het bestuur geen positie zal innemen over deze 
stemming, maar wil de aanwezigen erop attenderen dat ‘de harde kern’ vaak de pit is van de 
vrucht en dat er vanuit de pit vaak iets moois en nieuws bloeit. Daarmee kan bedoeld 
worden dat de SPIL nog jaren blijft voortbestaan en er nog hele mooie dingen zullen komen. 
Dhr. Valkenburg vindt het schandelijk en noemt dat er nu eenmaal negatieve associaties zijn 
met de term ‘harde kern’. Het is makkelijk om te zeggen dat ‘wij het anders gebruiken’, maar 
er moet ook met de realiteit geleefd worden. Om nu te zeggen dat wij het ‘positief 
gebruiken’, dan kun je het ook gaan hebben over mensen die de hele dag koffie drinken en 
daarover positief praten, maar het zijn ambtenaren en een ambtenaar is per definitie 
negatief. Het heeft te maken met associaties. Je kunt vaak de B.I.L. noemen, maar daarmee 
wil je je niet associëren. 
 
De ALV-voorzitter stelt voor dat er wordt gestemd. 
 
Er wordt gestemd over de motie. 
Met 7 stemmen voor, 26 stemmen tegen en 10 mensen die zich onthouden van stem, wordt 
de motie verworpen. 
 
Er wordt gewacht op een motie van dhr. De Groot.  
 
De motie van dhr. De Groot luidt als volgt: 
 
‘De Algemene Ledenvergadering, hier bijeen bij Restaurant Buddhas, Botermarkt 20 te 
Leiden, op 2 dec. ’15, 
 
Constaterende dat de stemcommissie er heel sfeervol uitziet in hun truien. 
Stelt voor thans de stemcommissie altijd te vragen truien te dragen. 
 
En gaat over tot de orde van de dag, 
 
Was getekend, 
Sebastiaan, Tim, Pepijn en Myrna. 
 
Het kost mevr. Van Meer enigszins moeite het handschrift van dhr. De Groot te lezen, dus 
wordt de motie een tweede keer voorgelezen zonder haperingen. 
 
Dhr. Bennebroek stelt voor om ‘truien’ te vervangen door ‘thematruien’.  
 
Mevr. Gommers vraagt de indieners van de motie of deze motie impliceert dat wanneer 
kandidaten voor de stemcommissie geen trui dragen zij geen stemcommissie mogen 
worden. 
Dhr. De Groot antwoordt dat het alleen gevraagd moet worden. 
Mevr. Van der Plas antwoordt dat er dus altijd gevraagd zou moeten worden of de 
stemcommissie een trui wil dragen en verder te gaan, ongeacht of de stemcommissie dit wil 
of niet. 
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Dhr. Hoeksema stelt voor dat het wellicht een idee is om thematruien te kopen bij de 
Primark, dat deze iedere ALV meegenomen kunnen worden door het bestuur en dat er dan 
gevraagd kan worden aan de stemcommissie of de personen in kwestie deze truien willen 
dragen. 
 
De ALV-voorzitter merkt op dat er al gepraat wordt over het amendement, terwijl er nog 
niet gestemd is over het amendement. 
 
Dhr. Valkenburg dient een stemverklaring tegen het amendement in, aangezien niet elke 
ALV een thema hoeft te hebben. Het enige thema is de SPIL. Er zijn al SPIL-truien. Dus dat is 
het probleem niet. Mocht de stemcommissie thematruien willen dragen, dan hoeft dit niet 
in een motie. Hij stelt voor het te houden bij ‘truien’.  
 
Dhr. Bennebroek wil de aanwezigen er graag op wijzen dat het thema van de ALV’s altijd 
‘SPIL’ is, aangezien het altijd een ‘SPIL-ALV’ is, het kan alsnog een thema-trui zijn.  
 
Het amendement wordt per acclamatie aangenomen. 
 
Mevr. Gommers noemt dat het bestuur vooral wil stimuleren om zitting te nemen in de 
stemcommissie voor de ALV. Om de stemcommissie dan een kledingvoorschrift op te leggen, 
vindt het bestuur wel erg heftig. Het bestuur wil iedereen de kans geven om zitting te 
nemen in de stemcommissie: of je nu groot of klein bent. Als het bestuur een kleine trui 
meeneemt, kan dit voor een ongemakkelijke situatie zorgen bij een groot iemand. 
Bovendien is een trui in de zomer erg warm: niemand wil dit. Daarom is het bestuur tegen 
de motie en zeker tegen de thematrui. 
 
Dhr. Valkenburg is tegen de motie en vindt dat we niet richting de B.I.L. moeten gaan en niet 
in deze bestuurlijke, ambtelijke, bureaucratische beslommeringen terecht moeten komen. 
Als we elke ALV moeten vragen of mensen een trui willen dragen, dan is het einde zoek. Juist 
politicologen in spé kunnen een situatie aanvoelen. Laat men dan niet ook deze vraag nog 
moeten stellen bij ALV’s. Dan kan men net zo goed koffieautomaten bij de ALV neerzetten 
en iedereen om 17:00 uur naar huis sturen. 
Mevr. Gommers voegt toe dat ze een politiek persoon kent die vaak in truien loopt en die er 
veel om bekritiseerd wordt en ze denkt dat de politicologen er niet altijd in een trui bij 
moeten lopen, maar er vooral lekker ‘stuko’ uit moeten zien. Die truien passen niet bij het 
politieke karakter. 
Dhr. De Groot wil hier wel tegenin brengen dat de SPIL vaak verweten wordt ‘te corporaal’ te 
zijn. Hij vindt het daarom raar de voorzitter te horen zeggen dat de stemcommissie er ‘stuko’ 
uit moet zien. De primaire taak van de stemcommissie is het bijhouden van stemmen. Dit 
kan ook met het dragen van een trui in het thema poezen, kerst of de SPIL. Het zou de 
herkenbaarheid van de stemcommissie ten goede komen, buiten het feit dat de huidige 
stemcommissie laat zien dat je ook in een trui er uitermate elegant en modebewust uit kunt 
zien. Daarbij vindt hij dat het praktische bezwaar van de maten niet heel zwaarwegend is. Als 
je namelijk een XXL stretch trui koopt, dan voorkom je het probleem en is het daadwerkelijk: 
‘Eén maat past allen’. Als dit een keer gebeurt, is het een mooie traditie om vol te houden. 
Het ziet er prachtig uit, herkenbaar en het hoeft geen dikke, wollen trui te zijn in de zomer. 
Hij vindt het erg leuk en noemt het fantastico en subliem. 
 
Mevr. Van der Plas noemt dat het voornaamste argument in zijn betoog is dat de 
stemcommissie herkenbaar zou moeten zijn. Ze vraagt hoe Dhr. De Groot dit ziet, aangezien 
de stemcommissie altijd herkenbaar vooraan komt staan.  
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Dhr. De Groot noemt dat hem de afgelopen ALV’s niet is opgevallen wie de stemcommissie 
was en dat hij dit nu ineens zag. Daarbij zagen de truien er erg mooi en comfortabel uit. 
Er wordt opgemerkt dat de ALV-voorzitter ook een kersttrui draagt en dat het net een soort 
eenheid is. 
Dhr. De Groot antwoordt dat het “Synergie” is, zoals men dat noemt. 
Dhr. Valkenburg voegt toe dat hij vanuit zijn geloof geen truien mag dragen. Als hij zitting 
zou willen nemen in de stemcommissie, zou hij dan beperkt worden, omdat hij gevraagd zou 
worden een trui te dragen. Dit vindt hij het slechte zaak. 
Dhr. De Groot vraagt hoe dit geloof heet. 
Dhr. Valkenburg antwoordt dat het gaat om het T-Shirtisme.  
Dhr. De Groot noemt dat er, in tegenstelling tot het zojuist genoemde T-shirtisme met één 
aanhanger, bepaalde gereformeerde stromingen zijn, waarbij er met kerst geen boom in de 
kamer staat. Wat dat betreft is een ‘kerst-ALV’ nog veel erger dan het vragen om het dragen 
van een trui. In de motie staat nadrukkelijk dat er ‘gevraagd’ wordt een trui te dragen. Om 
principiële dan wel andere redenen kan een stemcommissie altijd weigeren een trui te 
dragen. Het wordt enkel ‘gevraagd’ door de ALV-voorzitter. 
 
Mevr. Trouw merkt op dat het dus alleen gevraagd hoeft te worden en als de 
stemcommissie ermee instemt, dat men dan ook gewoon door kan gaan met de ALV zonder 
iets met een trui te doen. 
 
Dhr. Van Altena vraagt of deze motie nu religieus gemotiveerd is, vanwege het Truiïsme. Het 
is een teken van het Truiïsme dat er een trui gedragen zou moeten worden. 
Dhr. De Groot antwoordt dat dhr. Van Altena nonsens aan het verkondigen is en dat er geen 
geloof is dat het Truiïsme heet. 
Dhr. Valkenburg noemt dat het geloof hier niet bij betrokken zou moeten worden. 
Dhr. De Groot vraagt of een aanwezige van de ALV hem uit kan leggen wie er over het geloof 
begonnen is en roept uit: “Gosternokke”. 
[“Gosternokke” is een Zeeuwse basterdvloek van verbazing of groot ontzag]  
 
Dhr. Valkenburg vraagt de aanwezigen van de ALV om tegen de motie te stemmen, 
aangezien er anders bij elke ALV gevraagd moet worden of de stemcommissie een trui wil 
dragen. 
 
De ALV-voorzitter noemt dat er na deze politicologie-waardige discussie overgegaan wordt 
op de stemming. 
 
Dhr. De Groot vraagt of de huidige stemcommissie de truien uit moet doen wanneer de 
motie verworpen wordt. 
Er wordt geantwoord dat dit niet het geval is. 
 
Er wordt gestemd over de motie en het amendement. 
Met 8 stemmen voor en 26 stemmen tegen en 7 personen die zich onthouden van stem 
wordt de motie inclusief het amendement verworpen. 
 
Dhr Valkenburg merkt op dat Dhr. Pak ook tegen de motie zou zijn, hij heeft zelfs zijn 
achternaam erop aangepast. 
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Rondvraag 

Dhr. Valkenburg vraagt of iedereen er van op de hoogte is hoe belangrijk het is om geen 
geloof te betrekken bij politieke zaken, omdat het een slechte zaak is en dat men voor de 
rest volledig politiek neutraal moet blijven. 
 
Dhr. Braal vraagt of de aanwezigen ervan op de hoogte zijn dat ze morgen van harte 
uitgenodigd zijn bij de SPIL-pakt-uit-borrel. 
Dhr. Van Der Herberg vraagt of het CALVV en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij erg veel 
plezier heeft van de trui die hij gekocht heeft bij de Primark. 
 
Mevr. Voppen vraagt zich af of iedereen ervan op de hoogte is dat zij zich zeer vereerd voelt 
dat ze voorzitter van de EJW-commissie 2016 is en dat ze met haar commissie een supervet 
EJW neer gaat zetten volgend jaar. 
 
Dhr. Maleki vraagt iedereen of Dhr. Valkenburg ervan op de hoogte is dat het geloof 
betrekken in het gesprek juist het geloof meer betrekt bij de politiek. 
 
Mevr. Knops vraagt of het ALV, het CALVV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat ze 
vindt dat het bestuur er prachtig uitziet, dat ze de EJW-commissie heel veel succes wil 
wensen nu de commissie geïnstalleerd is en dat ze tegen de Lustrumcommissie wil zeggen 
dat ze gelooft in verantwoording achteraf, maar vooral vertrouwen vooraf, dat ze er heel 
veel vertrouwen in heeft dat de commissie het goed gaat doen en dat ze de 
Lustrumcommissie wil feliciteren. 
 
Dhr. De Groot vraagt of het College van ALV-voorzitters, het bestuur en de aanwezigen van 
de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij de WHALV van harte wil feliciteren dat na vier jaar 
vrijwel hun gehele plan op tafel is gegaan, maar dat hij vooral het 35ste wil bedanken voor 
het oppakken van het advies om een Raad van Advies op te zetten. Ook vraagt hij zich af of 
iedereen ervan op de hoogte is dat het voorzitterschap van de EJW-commissie één van de 
allermooiste taken is binnen de SPIL, zonder dat je dit zelf misschien nu kunt weten. Hij wil 
de commissieleden van harte feliciteren met hun eerzame functie. Bovendien vraagt hij zich 
af of iedereen ervan de hoogte dat het ontzettend leuk is dat het vertrouwen van de ALV 
verkregen is voor de LuCo en dat de commissie er zin in heeft te knallen en de week neer te 
zetten en dat hij hoopt iedereen in ieder geval terug te zien bij het Pre-lustrumfeest. 
 
Dhr. Bennebroek vraagt of Niels, het CALVV, de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn 
dat hij als voorzitter van de 7e Lustrumcommissie heel blij is met het geloof in hen en 
daarmee het vertrouwen in hen en in het beleid van de Lustrumcommissie, dat hij zich 
aansluit bij de woorden van dhr. De Groot en dat hij ernaar uitkijkt om in samenwerking met 
het 35ste bestuur een supermooie Lustrumweek te organiseren en dat de EJW-commissie, 
afgezien van de Lustrumcommissie, voor hem de mooiste commissie van de SPIL is. 
 
Dhr. De Moor vraagt of de ALV, het CALVV en zijn bestuursgenoten ervan op de hoogte zijn 
dat hij blij is dat iedereen naar deze bijzondere Kerst-ALV gekomen is, dat hij met plezier dit 
rendiergewei gedragen heeft, dat hij de LuCo wil feliciteren met hun beleid en dat hij uitkijkt 
naar de Lustrumweek in april. 
 
Dhr. Schyns vraagt of de ALV, het CALVV en zijn bestuursgenoten ervan op de hoogte zijn dat 
Ries zo’n beetje alles heeft kunnen zeggen wat hij mogelijk had kunnen zeggen en dat hij de 
EJW-commissie extra veel plezier wil wensen en dat hij inderdaad blij is dat iedereen bij deze 
bijzondere vijfde, (volgens de planning) extra ALV gekomen is. 
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Mevr. Trouw vraagt of het CALVV, de leden van de ALV en haar bestuursgenoten ervan op 
de hoogte zijn dat ze allereerst de EJW-commissie wil feliciteren met hun officiële 
aanstelling, dat ze de Lustrumcommissie wil feliciteren met hun beleid en dat ze er 
ontzettend naar uitkijkt om in april een hele bijzondere week te hebben met z’n allen, dat ze 
ontzettend trots is op wat we nu allemaal hebben gedaan en dat ze iedereen namens haar 
commissie wil bedanken voor het toevertrouwen van het extra geld voor de reis en dat ze 
het zeker waar gaan maken volgend jaar. 
 
Mevr. Van der Plas vraagt of het CALVV, de ALV en haar bestuursgenoten ervan op de 
hoogte zijn dat ze iedereen heel erg wil bedanken voor hun aanwezigheid deze avond, al 
leek niet alles even productief te zijn. Ze wil de EJW-commissie nogmaals feliciteren en kan 
uit ervaring zeggen dat het een echt een hele leuke commissie is en dat het echt een gaaf 
EJW gaat worden. Ook vraagt ze of ze de aanwezigen erop mag attenderen dat dhr. Schyns 
wederom zijn prachtige AJW-sokken aanheeft en vraagt of hij deze even kan showen, zoals 
men dat zegt, oftewel: tonen. 
 
Mevr. Lambooij vraagt of het CALVV, de ALV en haar bestuursgenoten ervan op de hoogte 
zijn dat ze allereerst iedereen wil bedanken dat ze in groten getale gekomen zijn, dat ze de 
EJW-commissie wil feliciteren, dat ze hoopt op een goede samenwerking met de 
penningmeester EJW-commissie, dhr. Braal en dat ze de LuCo wil feliciteren met hun beleid 
en de mooie begroting en dat zij ook daarbij hoopt op een mooie samenwerking met dhr. De 
Groot. 
 
Mevr. Van Meer vraagt of het CALVV, de ALV en haar bestuursgenoten ervan op de hoogte 
zijn dat ze allereerst alle constructieve meedenkers wil bedanken voor het meedenken in het 
geval van de HR-wijzigingen, dat ze de EJW-commissie van harte wil feliciteren en hen succes 
wil wensen met de organisatie en dat ze de Lustrumcommissie wil feliciteren met hun beleid 
en ook hen veel succes wil wensen. 
 
Mevr. Gommers vraagt of het CALVV, de ALV en haar bestuursgenoten ervan op de hoogte 
zijn dat een SPIL-bestuursjaar er bijna toe leidt dat je in complottheorieën gaat geloven, 
aangezien ze haar kerstmuts die week vond in de archieven van de SPIL, net alsof iemand ver 
van tevoren wist dat zij die muts deze avond moest opzetten. Ook vraagt ze zich af of 
iedereen ervan op de hoogte is dat ze heel erg blij is dat de HR-wijzigingen zijn doorgevoerd 
en dat ze zich tien kilo lichter voelt, maar denkt dat ze tien kilo zwaarder wordt, omdat ze er 
minder stress van heeft. Daarnaast wil ze de Lustrumcommissie feliciteren met hun beleid, 
wil ze zeggen dat ze veel vertrouwen heeft in de EJW-commissie en wil ze de aanwezigen 
van de ALV en het CALVV bedanken voor hun komst en hun bijdrage tijdens deze ALV. 
 
Decharge der stemcommissie 
De ALV-voorzitter dechargeert dhr. Van der Herberg en dhr. Maleki uit de stemcommissie. 
 
Sluiting 
De ALV-voorzitter sluit de vergadering om 22:23. 
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1. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILhouet’ 
“Believe you can and you’re halfway there.” - Theodore Roosevelt 
 
Het 35ste bestuur hanteert voor komend jaar de volgende drie verenigingsbrede 
doelstellingen. 
 
1.1 Ledenbinding 
Ledenbinding is van cruciaal belang voor de vereniging. Eén van de belangrijkste manieren 
om onze leden te binden aan de vereniging is door het bieden van commissieplaatsen. Het 
35ste bestuur is erin geslaagd om op deze manier leden te betrekken bij de vereniging. Het 
bestuur heeft veel leden een commissieplaats kunnen bieden, door te streven naar spreiding 
van leden over de commissies en het toevoegen van een nieuwe commissie. Zo heeft het 
bestuur ervoor gekozen een commissie op te richten voor de organisatie van het geheel 
nieuwe AlleJaarsWeekend. Tevens hebben de commissieleden meer verantwoordelijkheid 
gekregen, waardoor het bestuur het idee heeft dat zij zich als een actief lid van de SPIL 
beschouwen en daardoor meer medestudenten bij de activiteiten proberen te betrekken. 
Toch blijft het lastig om leden te enthousiasmeren voor verschillende soorten activiteiten. 
De formele activiteiten worden veel bezocht, maar andere activiteiten van de SPIL trekken 
niet altijd het gewenste aantal leden.    
 
De SPIL heeft eind november afscheid genomen van SB09 en op ceremoniële wijze SB03 
ingewijd als het nieuwe SPIL-hok. Omdat het bestuur op een meer centrale plek gevestigd is, 
komen er meer leden langs in het SPIL-hok. De SPIL is beter zichtbaar, waardoor ook de 
minder actieve leden de bestuursleden sneller lijken te vinden. Zij stellen vaak 
studiegerelateerde vragen. Bovendien is er gekozen voor een open indeling van het SPIL-
hok, waardoor het voor leden uitnodigender is om langs te komen voor een kopje koffie en 
een praatje.  
 
Het 35ste bestuur wil zowel Politicologie- als Politicologie: IBO-studenten betrekken bij de 
formele activiteiten door hier diversiteit in aan te brengen. Zo is er naast de gebruikelijke 
Binnenhofexcursie en lezingen door prominente politici ook een bezoek gebracht aan de 
Sociaal-Economische Raad en staat er een excursie gepland naar het International Criminal 
Court. Deze vernieuwing zorgt er tevens voor dat ouderejaarsstudenten geïnteresseerd 
blijven in de activiteiten.  
 
De Lustrumcommissie heeft zich als doel gesteld om zoveel mogelijk leden bij de 
Lustrumweek te betrekken. Dit trachten zij te doen door een verscheidenheid aan 
activiteiten, die verschillende doelgroepen zullen aantrekken. 
 
1.2 Aansluiting 
Het bestuur streeft dit jaar naar het vergroten van de aansluiting met verenigingen, het 
Instituut Politieke Wetenschappen en met de maatschappij. 
 
De communicatie met de gangverenigingen verloopt goed. De voorzitters hebben 
maandelijks contact met elkaar via het VerenigingenOverleg. Zo heeft het bestuur advies 
gevraagd over zaken als de oprichting van een Raad van Advies en over verschillende 
praktische zaken. De bestuursleden ervaren het als zeer waardevol om op bepaalde vlakken 
gebruik te maken van de kennis van andere verenigingen. Daarnaast werken de besturen 
van de Faculteit Sociale Wetenschappen onder meer samen op het gebied van acquisitie en 
het organiseren van een groot feest. Middels de voorzitter overlegt het bestuur regelmatig 
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met de zusterverenigingen van de SPIL. Gezamenlijk houden zij toezicht op de PiP-commissie 
en zijn zij druk bezig met het realiseren van een andere activiteit.  
 
Goede banden met het Instituut Politieke Wetenschap zijn van groot belang voor de SPIL. 
Het bestuur heeft op positieve manier kennis gemaakt met de medewerkers van het 
Instituut Politieke Wetenschap tijdens de lunch in november. Het bestuur kreeg positieve 
reacties op de presentatie en de medewerkers kwamen met suggesties voor initiatieven die 
aansluiten op het beleid van het 35ste bestuur. Op 18 februari organiseert de commissie 
Faciliteiten een pubquiz, waarvoor de medewerkers van het Instituut Politieke Wetenschap 
uitgenodigd zijn. Ook is er sprake van promotie van elkaars activiteiten via de sociale media 
en de nieuwsbrief.  
 
Het bestuur streeft ernaar betere banden op te zetten met maatschappelijke organisaties. 
Ten eerste zoekt het bestuur actief naar samenwerkingsmogelijkheden met 
maatschappelijke instanties. Indien er aanvragen vanuit maatschappelijke organisaties 
binnenkomen, wordt er door het bestuur gekeken of samenwerking mogelijk is. Zo heeft het 
bestuur een goede relatie opgebouwd met de Foundation Max van der Stoel en AIESEC. Ten 
tweede probeert het bestuur de aansluiting met de maatschappij te vergroten door in te 
spelen op de actualiteit. Er is bijvoorbeeld een excursie naar het Centraal Orgaan opvang 
Asielzoekers opgezet door de commissie Binnenland. Ook houdt de commissie Binnenland 
zich bezig met het organiseren van een bezoek aan een andere maatschappelijke 
organisatie. Ten derde organiseert de commissie Faciliteiten een Bandjesavond, waarvan de 
opbrengst naar een goed doel zal gaan.  
 
Tevens wil het bestuur de aansluiting tussen eerstejaars- en ouderejaarsstudenten 
bevorderen door het organiseren van een AlleJaarsWeekend. Dit is een informele 
aangelegenheid, waarbij de verschillende jaarlagen elkaar kunnen leren kennen en/of hun 
band versterken.  
 
1.3 Toekomst 
Dit jaar stelt het bestuur zich in het kader van toekomst twee doelstellingen: de leden meer 
inzicht geven in hun toekomstperspectief en de SPIL als vereniging toekomstbestendiger 
maken.  
 
Om de leden meer inzicht te geven in hun toekomstperspectief heeft het bestuur in 
december 2015 de stageavond georganiseerd. Tijdens deze avond waren organisaties als 
AIESEC, ProDemos en KWINK Groep aanwezig om presentaties te geven en vragen te 
beantwoorden. Bovendien zal er in maart 2016 een carrièreavond georganiseerd worden. 
Tevens zal de commissaris Onderwijs een carrièrekrant uitbrengen. Hiervoor heeft hij onder 
meer contact opgenomen met alumni, maar ook relevante personen die geen Politicologie 
aan de Universiteit Leiden gestudeerd hebben, worden hierbij betrokken. Ook worden in de 
nieuwsbrief en op de website tips gepubliceerd omtrent carrièremogelijkheden, zoals 
advertenties voor inhousedagen en vacatures voor stages. Tot slot zorgt de grote variatie in 
excursies ervoor dat de leden meer inzicht krijgen in plekken waar ze terecht kunnen komen 
met hun studie. Denk hierbij aan het Gemeentedebat, de excursie naar de Sociaal-
Economische Raad en de excursie naar het ministerie van Buitenlandse Zaken. 
 
Zoals eerder aangegeven, biedt het bestuur de commissieleden meer zelfstandigheid. 
Hierdoor krijgen de commissieleden bij de SPIL de mogelijkheid om bepaalde vaardigheden 
te ontwikkelen. Tevens zorgt deze zelfstandigheid ervoor dat de SPIL meer 
toekomstbestendig wordt. Door deze vergrote zelfstandigheid wordt de mogelijke stap naar 
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onafhankelijke commissies verkleind. Aangezien er ieder jaar meer aanmeldingen voor 
commissies zijn dan plekken die de SPIL op dit moment te bieden heeft, bieden 
onafhankelijke commissies hier wellicht een oplossing voor. Deze stap is bovendien in 
navolging van het advies van de Werkgroep Hervorming Algemene Ledenvergaderingen 
(WHALV).  
 
Het advies van de WHALV om een Raad van Advies (RvA) op te richten is inmiddels 
opgevolgd. Op de Kerst-ALV van 2 december 2015 is de wijziging van het Huishoudelijk 
Reglement die het bestaan van de Raad van Advies bevestigt, ingestemd. Het bestaan van 
een RvA zorgt ervoor dat de continuïteit van de vereniging beter gewaarborgd wordt. Op de 
Tussentijdse ALV van 15 februari 2016 worden de leden van de Raad van Advies gekozen.  
Het Comité van Aanbeveling is voor het laatst gewijzigd in het collegejaar 2012-2013. Het 
35ste bestuur vond het na drie jaar tijd voor een toevoeging aan het Comité van 
Aanbeveling. Oud-premier Dries van Agt en hoogleraar emeritus Galen Irwin zijn bereid om 
tot het Comité van Aanbeveling toe te treden. Hiermee is er een nieuwe impuls gegeven aan 
het Comité van Aanbeveling. 
 
2. Voorzitter 
‘Leadership is action, not position’ – Donald H. McGannon  
 
2.1 Interne bestuurszaken 
De voorzitter is erg tevreden over de gang van zaken binnen het bestuur en de 
communicatie tussen bestuursleden. De relatie tussen de bestuursleden is erg goed, 
waardoor ze zowel kritisch als lovend naar elkaar toe kunnen zijn. De werksfeer is daardoor 
prettig. Tijdens de wekelijkse bestuursvergaderingen geeft ieder bestuurslid aan waar hij/zij 
mee bezig is, waardoor de bestuursleden goed op de hoogte zijn van wat er speelt en 
kunnen constateren bij welke zaken samenwerking nodig is. Na afloop van ieder blok voert 
de voorzitter individuele evaluatiegesprekken met alle bestuursleden. Zowel problemen als 
zaken die goed gaan, worden besproken, zodat de bestuursleden weten waar ze zichzelf 
kunnen verbeteren, maar ook welk beleid ze op dezelfde wijze moeten doorvoeren.  De 
voorzitter bespreekt tijdens deze evaluatiegesprekken ook de zelfstandigheid van de 
commissies. Mede hierdoor kan de voorzitter stellen dat ze tevreden is over de mate van 
zelfstandigheid die de bestuursleden de commissieleden toekennen.  
 
2.2 Vertegenwoordiging  
De voorzitter heeft zich ten doel gesteld om zichtbaar te zijn voor de leden, waardoor zij als 
belangrijk aanspreekpunt binnen de SPIL wordt gezien. Eén van de manieren om dit te 
bereiken is door zo veel mogelijk aanwezig te zijn bij activiteiten van de SPIL. De voorzitter 
heeft er tot dusver naar gestreefd om indien mogelijk mee te gaan op excursies en zal dit 
gedurende het jaar blijven doen. Bovendien is de voorzitter op het moment 
verantwoordelijk voor vier commissies (Lustrumcommissie, EJW, AJW en de SPIL-leden in de 
PiP-commissie), waardoor zij meer contact heeft met de eerstejaars- en 
ouderejaarsstudenten.  
 
Bovendien vertegenwoordigt de voorzitter de SPIL in verschillende externe verenigingen en 
overleggen, namelijk het Platform voor Politicologen (PvP), het Studieverenigingen Overleg 
Platform (StOP) en het VerenigingenOverleg (VerO). Hier behartigt de voorzitter de belangen 
van de SPIL en probeert ze door goede samenwerking gemeenschappelijke doelen te 
bereiken.  
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2.2.1. Platform voor Politicologen (PvP) 
Het PvP is het overkoepelende orgaan voor de studieverenigingen EOS (Vrije Universiteit 
Amsterdam), Machiavelli (Universiteit van Amsterdam), ismus (Radboud Universiteit 
Nijmegen) en de SPIL (Universiteit Leiden). Het afgelopen half jaar hebben de voorzitters van 
deze verenigingen gemiddeld één keer per maand vergaderd. Op deze vergaderingen wordt 
veel tijd besteed aan de extra activiteit die georganiseerd wordt door het PvP. Deze 
activiteit, waarbij politici en politicologiestudenten met elkaar in debat zullen gaan over 
hoger onderwijs, zal plaatsvinden op vrijdag 19 februari 2016. Daarnaast houdt het PvP 
toezicht op de totstandkoming van het PiP-Congres, dat georganiseerd wordt door de PiP-
commissie. Dit toezicht verloopt voornamelijk via de voorzitter van EOS, die zitting neemt in 
de Raad van Toezicht. Daarnaast is de voorzitter van de SPIL betrokken bij enkele praktische 
zaken, aangezien het PiP-congres in Leiden plaats zal vinden. Zo heeft zij het commissielid 
Facilitaire Zaken ondersteund bij het regelen van een locatie. Het PiP-Congres zal 
plaatsvinden op 15 april 2016 en het thema luidt ‘America: The Greatest Nation On Earth?’. 
Helaas is de website van het PiP-Congres nog niet omgebouwd naar een PvP-website, maar 
het PvP streeft ernaar om dit voor het einde van het collegejaar te realiseren.  
 
2.2.2. Studieverenigingen Overleg Platform (StOP)  
Het StOP is de overkoepelende vereniging voor studieverenigingen in Leiden en behartigt de 
belangen van de Leidse studieverenigingen. De SPIL is dit jaar wederom lid van het StOP. De 
voorzitter en andere bestuursleden bezoeken de ALV’s van het StOP om op te komen voor 
de belangen van de SPIL. Eén van die belangen is dat de SPIL haar EJW voor de EL CID week 
plaats mag laten vinden. In de Commissie Overlap Afspraken is wederom opgenomen dat dit 
gedoogd wordt. Het StOP-bestuur houdt zich tevens met andere zaken bezig die interessant 
kunnen zijn voor de SPIL, zoals het faciliteren van een EHBO-cursus en het alcoholprotocol 
van de Universiteit Leiden.  
 
2.2.3. VerenigingenOverleg (VerO)  
De samenwerking tussen de studieverenigingen op de Faculteit Sociale Wetenschappen 
(FSW), die grotendeels verloopt via het VerO, verloopt goed. Deze goede samenwerking 
zorgt voor waardevolle kennisuitwisseling tussen de verenigingen en een prettige sfeer 
tussen de besturen op de FSW. Zo heeft het bestuur bij andere verenigingen geïnformeerd 
over hun Raad van Advies, officiële mailadressen voor commissies en een AlleJaarsWeekend. 
Daarnaast werken de verenigingen samen op verschillende vlakken, zoals de promotie van 
de Nationale Studenten Enquête, de Ouderdag (deze zal op dezelfde dag plaatsvinden als de 
Ouderdag van Labyrint, waardoor de kosten van het gebouw gedeeld kunnen worden) en 
het organiseren van het gangverenigingenfeest. Voor de organisatie van het 
gangverenigingenfeest is een commissie opgericht, bestaande uit al zittende 
commissieleden van iedere vereniging. Deze commissie wordt geleid door een bestuurslid 
van Labyrint. Het gangverenigingenfeest zal plaatsvinden op 15 maart 2016.  
 
2.3. 7e Lustrum der SPIL 
In 2016 bestaat de SPIL 35 jaar, wat gevierd zal worden met een lustrumweek. Deze week 
vindt plaats van 4 tot en met 8 april. Op de Kerst-ALV van 2 december 2015 heeft de 
Lustrumcommissie haar beleid en begroting gepresenteerd en zijn deze ingestemd. 
Aangezien de voorzitter eindverantwoordelijk is voor het 7e lustrum van de SPIL, bezoekt zij 
regelmatig de vergaderingen van de Lustrumcommissie en overlegt ze met de voorzitter van 
de commissie. Hiermee is zij de contactpersoon tussen de Lustrumcommissie en het bestuur. 
Samenwerking tussen het bestuur en de Lustrumcommissie is van groot belang, aangezien 
ze elkaar kunnen helpen en aanvullen. Tevens is de voorzitter op verzoek van het Instituut 
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Politieke Wetenschap betrokken bij het contact tussen de Lustrumcommissie en het 
Instituut Politieke Wetenschap.  
 
2.4. EJW 
In november 2015 hebben de sollicitaties voor de EersteJaarsWeekend-commissie 
plaatsgevonden. Deze commissie is op de Kerst-ALV van 2 december 2015 geïnstalleerd en 
als volgt samengesteld: 
 

- Mirthe Voppen – Voorzitter 
- Dorian de Gruijter – Secretaris 
- Robert Braal – Penningmeester 
- Femke Gordijn – Algemeen lid 
- Emma-Marie van der Linden – Algemeen lid 
- Ali Maleki – Algemeen lid 
- Anouk van Vliet – Algemeen lid  

 
Doordat de commissie al vroeg in het collegejaar aangesteld is, hebben de commissieleden 
al meerdere keren vergaderd. Op de Tussentijdse ALV zal mevrouw Voppen, voorzitter van 
de commissie, het thema van het EJW bekendmaken. De voorzitter van het bestuur zal 
regelmatig overleg voeren met mevrouw Voppen over de gang van zaken. Het EJW zal 
plaatsvinden van 11 tot en met 13 augustus 2016.  
 
2.5. AJW 
Op de Beleids-ALV van 27 oktober 2015 ontving het bestuur veel positieve reacties op het 
idee om voor het eerst in de geschiedenis van de SPIL een AlleJaarsWeekend te organiseren. 
Daarom heeft het bestuur ertoe besloten om de totstandkoming van een AJW te gaan 
realiseren. Hiervoor is een nieuwe commissie in het leven geroepen, die een eigen 
voorzitter, secretaris en penningmeester kent. Sollicitaties voor de AlleJaarsWeekend-
commissie vonden plaats in december 2015. De commissie is als volgt samengesteld:  
 

- Elisa Strikwerda – Voorzitter 
- Sietske Couperus – Secretaris  
- Fedde van der Herberg – Penningmeester  
- Istvan Bruggeman – Algemeen lid  
- Isis Warmenhoven – Algemeen lid  
- Kimon van Vuuren – Algemeen lid  

 
De voorzitter van de vereniging is eindverantwoordelijk voor de totstandkoming van het 
AJW. Aangezien dit het eerste AJW van de SPIL wordt, waardoor er voor de commissie nog 
geen basis is gelegd, en omdat het bestuur een duidelijke visie heeft over hoe het AJW in 
grote lijnen ingedeeld dient te worden, is besloten dat de voorzitter van de vereniging actief 
betrokken is bij de commissie. Dit betekent dat de voorzitter vaak bij vergaderingen 
aanwezig zal zijn en erop toeziet dat de commissie het AJW op de gewenste manier indeelt. 
Daarnaast ondersteunt zij de commissie bij hun werkzaamheden, indien daar behoefte aan 
is.  
 
De voorzitter van de AlleJaarsWeekend-commissie zal op de Tussentijdse ALV de locatie van 
het AJW bekendmaken. Het AJW zal plaatsvinden van 20 tot en met 22 mei 2016. 
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2.6. Overige activiteiten 
De voorzitter heeft in samenwerking met de secretaris in de eerste helft van het 
bestuursjaar het Huishoudelijk Reglement opgesteld, waarin het bestaan van de Raad van 
Advies wordt vastgelegd. Deze wijziging van het Huishoudelijk Reglement is ingestemd op de 
Kerst-ALV van 2 december 2015. De leden van de Raad van Advies zullen gekozen worden op 
de Tussentijdse ALV van 15 februari 2016.  
 
Bovendien heeft de voorzitter in samenwerking met de secretaris en de Commissaris 
Buitenland de wijziging van het Huishoudelijk Reglement omtrent de voorwaarden voor de 
reisbijdrage opgesteld. Op de Kerst-ALV van 2 december is deze wijziging van het 
Huishoudelijk Reglement aangenomen.  
Tevens heeft de voorzitter enkele personen aangeschreven met het verzoek of zij zitting 
willen nemen in het Comité van Aanbeveling van de SPIL. De voorzitter heeft voormalig 
minister-president Dries van Agt en professor emeritus aan de Universiteit Leiden Galen 
Irwin bereid gevonden om zich op deze wijze aan de SPIL te binden. Op de Tussentijdse ALV 
van 15 februari 2016 zal besloten worden of deze personen aan het Comité van Aanbeveling  
toegevoegd worden.  
 
3. Secretaris & Commissaris Almanak 
 
3.1 Secretaris 
“Back it up and do it again.” – Caro Emerald 
  
Momenteel telt de SPIL 1037 leden. De secretaris schat in dat dit ledental voor de komende 
jaren vrij stabiel zal blijven. Echter komen er nog steeds berichten boven van personen die al 
eerder uitgeschreven hadden moeten zijn. Uiteraard wordt hier zorgvuldig mee omgegaan. 
De secretaris slaat nog steeds back-ups op na mutaties in het ledenbestand en zij zorgt 
ervoor dat deze back-ups op verschillende plekken worden opgeslagen. De nieuwsbrief 
wordt iedere maand in elkaar gezet in samenwerking met de commissaris Promotie. Deze 
verdeling van taken werkt nog steeds goed. De commissaris Promotie promoot de 
activiteiten van de SPIL en de secretaris promoot interessante en relevante evenementen en 
mogelijkheden voor de leden. Deze tips zijn vaak carrièregericht. 
 
De SPIL telt 28 reünisten. De eerste reünistennieuwsbrief is verstuurd, met daarin verslag 
van een aantal opvallende activiteiten en oproepen voor interessante mogelijkheden, zoals 
de carrièrekrant en een eerste aankondiging van de Lustrumweek in april 2016. Ook 
ontvangen de reünisten vier keer per jaar het Debat. 
  
Samen met de commissaris Onderwijs poogt de secretaris het contact met alumni op te 
pakken. In het kader van ‘aansluiting’ en ‘toekomst’ hopen zij ervaringen van alumni te 
kunnen verzamelen voor bijvoorbeeld een carrièrekrant. Hierover is contact opgenomen 
met het LUF. Ook waren de secretaris en commissaris Onderwijs aanwezig bij een lezing van 
de Leidse Alumnivereniging van Politicologen (de LAP), waar de commissaris Onderwijs een 
oproep deed om in contact te treden met de SPIL. De secretaris grijpt bovendien iedere 
mogelijkheid aan om alumni te bereiken. Zo stond er in de uitnodiging voor de Oud-
besturenborrel een oproep voor oud-besturen om hun ervaringen als alumni te delen. 
Hierop heeft de commissaris Onderwijs een aantal positieve reacties ontvangen. 
  
Voor de ALV’s wordt het advies van de Werkgroep Hervorming Algemene 
Ledenvergaderingen (de WHALV) nog steeds ter harte genomen. De Beleids-ALV en de 
Tussentijdse ALV vinden daarom allebei plaats na een eerstejaarscollege en er wordt een 
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maaltijd geserveerd. Ook worden commissieleden geacht bij de ALV’s aanwezig te zijn, 
waardoor het quorum iedere keer soepel gehaald wordt. Tijdens de Tussentijdse ALV doet 
één commissielid per commissie het woord over de voortgang en de samenwerking binnen 
de commissie. Op deze manier worden commissieleden meer bij de SPIL betrokken. Ook 
kunnen de commissieleden vertellen hoe het nieuwe systeem werkt, waarbij 
commissieleden zelf e-mails opstellen, in het kader van de zelfstandigheid. 
  
In maart wacht de secretaris een ander interessant project, namelijk de Oud-besturenborrel. 
De voorbereidingen verlopen al voorspoedig en er staat al een mooi aantal aanmeldingen 
vast. Tegelijkertijd hoopt de secretaris de gegevens van het oud-besturenbestand wat meer 
op orde te krijgen. De secretaris streeft ernaar ook van deze Oud-besturenborrel een soort 
‘lustrumeditie’ te verzorgen. Het belooft een mooie aangelegenheid te worden, waarbij er 
hopelijk herinneringen opgehaald zullen worden van 35 jaar SPIL. 
  
3.2 Commissaris Almanak 
“Voor degene met z’n mateloze trots 
In z’n risicoloze hoge toren 
Op zijn risicoloze hoge rots 
Moet nu weten, zo zijn we niet geboren.” 
- Ramses Shaffy 
  
De commissaris Almanak is nog altijd voornemens om de Almanak op tijd uit te brengen. 
Voor het drukken van de Almanak is gekozen voor drukker Perfect Book. De commissaris is 
samen met één van de commissieleden langsgegaan bij een aantal drukkers en heeft naar 
aanleiding hiervan gekozen voor deze drukker. Bij Perfect Book kregen de commissaris en 
het commissielid het idee dat de contactpersoon er ook van die kant nauw bij betrokken is 
wat betreft het halen van de deadline en het geven van feedback. Bovendien was de offerte 
die Perfect Book bood, voordeliger dan die van andere drukkers. Dit bleek nadat de 
commissaris de offertes beoordeeld had samen met de commissaris Acquisitie. De 
commissieleden hebben inmiddels een workshop InDesign gehad bij de drukker voor het 
vormgeven. 
De commissie is opgedeeld in een Redactiesub en een Vormgevingssub. De commissieleden 
van de redactie hebben reeds diverse personen aangeschreven. Al een aantal stukken en 
toezeggingen is binnen. Ook heeft de commissaris verenigingen en oud-besturen benaderd 
om stukken te leveren: het verzamelen van stukken is in volle gang. Tevens is de 
Vormgevingssub begonnen met het vormgeven van de Almanak en het ontdekken van de 
mogelijkheden die InDesign biedt. Kortom, de commissieleden zijn enthousiast aan de slag 
gegaan. 
  
Aangezien deze Almanak uitkomt in het lustrumjaar, zijn er speciale onderdelen in het leven 
geroepen die doen herinneren aan 35 jaar SPIL. Het gekozen thema leent zich er goed voor 
om terug te blikken, maar er is uiteraard ook genoeg ruimte voor de herinneringen die dit 
jaar gemaakt (zullen) worden. Wat het thema is en welke speciale onderdelen er aan het 
lustrum gewijd worden, blijft nog even geheim tot de presentatie van deze Almanak. 
 
4. Penningmeester & commissaris Faciliteiten 
 
4.1 Penningmeester 
“It has not been easy for me. And you know, I started off in Brooklyn; my father gave me a 
small loan of a million dollars.” – Donald Trump 
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4.1.2 Contributie  
De penningmeester heeft de afgelopen maanden, samen met de secretaris, enige 
problemen ondervonden omtrent het innen van de contributie. Het was de bedoeling om 
deze in november te innen bij de leden, maar wegens problemen en onduidelijkheden bij 
zowel PC leden als bij de ABN AMRO, is het niet gelukt om de contributie in november te 
innen. Er waren voornamelijk problemen met de incassobestanden, die niet in orde waren. 

 
Op het moment van schrijven zijn de incassobestanden in goede orde aangekomen bij de 
ABN AMRO en worden ze op dit moment verwerkt. De contributie is eind januari geïnd en 
alle leden zijn hier tijdig van op de hoogte gesteld.  

 
4.1.3 KasCo 
Op het moment van schrijven is de KasCo nog niet langs geweest voor controle. 

 
4.1.4 StudyStore  
In het huidige jaar 2016 zullen de inkomsten uit de boekverkoop verminderen voor de SPIL. 
Doordat het derde blok pas net begonnen is, is het nog niet duidelijk hoe veel die 
vermindering precies zal zijn. Wel heeft de penningmeester geconstateerd dat de inkomsten 
uit de boekverkoop uit blok 1 en 2 iets lager zijn uitgevallen dan precies een jaar geleden.  

 
Dankzij de commissaris Onderwijs is het sinds medio januari 2016 mogelijk in te kunnen zien 
hoe de boekverkoop gaat en gegaan is bij StudyStore. Middels een inlogcode bij StudyStore 
is het duidelijk zichtbaar hoe veel boeken er verkocht zijn en wie de boeken gekocht hebben. 
Ook stuitten de penningmeester en commissaris Onderwijs op het feit dat mensen boeken 
met korting bestellen, zonder dat zij lid zijn van de SPIL. Deze mensen, op dit moment 24, 
zijn ervan op de hoogte gesteld dat het de bedoeling is om lid te worden bij de SPIL als ze 
boeken met korting willen bestellen en de penningmeester en commissaris Onderwijs zullen 
dan ook aan de slag gaan om voor de toekomst dit probleem op te lossen. 
 
4.2 Commissaris Faciliteiten   
‘Jongens, we moéten binnenkort echt wat leuks gaan doen. Als vrienden!’ – Lisanne Trouw 
 
In het afgelopen half jaar heeft de commissie Faciliteiten al een aantal succesvolle 
activiteiten georganiseerd. Ten eerste de drukbezochte evenementen die samen met de 
B.I.L. georganiseerd waren: het SPIL-B.I.L. feest en de pubquiz zijn goed bevallen bij beide 
verenigingen en ook de communicatie is zonder grote problemen verlopen. Het eerste 
georganiseerde feest, het ‘Oktoberfest’ kan gezien worden als een succesvol feest. 
Daarnaast zijn de borrels in Café Storm het afgelopen half jaar goed bezocht en kon er op 
iedere borrel genoten worden van de pitchers met korting en de happen. Ook op de 
Nieuwjaarsborrel werd de commissaris aangenaam verrast door de hoge korting op de 
glazen prosecco die aan de leden werd uitgedeeld. 
 
Het komende half jaar worden er ook nog vele activiteiten georganiseerd door de commissie 
Faciliteiten. Zo worden er op het moment van schrijven nog onder andere twee 
filmavonden, een Ouderdag, twee feesten, een bandjesavond, een pubquiz en CollegeTour 
georganiseerd. Het gangverenigingenfeest zal dit jaar plaatsvinden op dinsdag 15 maart.  
 
De bandjesavond wordt het grootste project om te organiseren voor de commissie, 
aangezien er op dit moment enige problemen ontstaan zijn omtrent de organisatie. Zo 
hebben verschillende verenigingen die eerst aangaven wel mee te doen, het laten afweten 
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en is de commissie hard bezig met het zoeken van nieuwe partners. Wel is er al een datum 
bekend voor de bandjesavond: vrijdag 3 juni.  
 
5. Commissaris Binnenland & ICT 

5.1 Commissaris Binnenland 
“Happiness lies in the joy of achievement and the thrill of creative effort” – Franklin D. 
Roosevelt 
 
De commissaris heeft zich er het afgelopen halfjaar voor ingespannen om inhoudelijk sterke 
activiteiten te organiseren die veel leden een inzicht in de politieke praktijk hebben gegeven. 
Bij het organiseren van de activiteiten is door de commissaris en de commissie steeds in het 
oog gehouden dat de activiteiten samen een brede definitie aan het begrip ‘politiek’ geven. 
Dit heeft geleid tot de volgende activiteiten: 
 

Datum Activiteit Aantal  Algemeen IBO Jaar 1 Jaar 2 Jaar 3 Master 

21-09 Collegetour Diederik 

Samsom 

Totaal 135 aanmeldingen, waarvan 127 SPILleden. 

Medewerkers van het Instituut Politieke Wetenschap waren 

ook welkom. 

09-10 Excursie COA 24 5 19 5 12 7 0 

04-11 Dieslezing Anouschka 

van Miltenburg 

Ongeveer 40 aanwezigen – voor deze activiteit hoefde men zich 

niet aan te melden 

12-11 Excursie SER 30 13 17 16 10 4 0 

16-11 Lezing Jeffrey Jonkers Ongeveer 80 aanwezigen – voor deze activiteit hoefde men zich 

niet aan te melden. Ook D66, VVD, GL en B.I.L. waren welkom.  

19-11 Excursie Binnenhof 30 9 21 25 4 1 0 

03-12 Excursie Buitenlandse 

Zaken 

52 21 31 40 8 4 0 

 
Voor al deze activiteiten was het animo hoog en was de opkomst naar tevredenheid. Vaak 
overschreed het aantal aanmeldingen het aantal plekken. Het streven was om activiteiten te 
organiseren die bijvoorbeeld met recht of economie van doen hebben, die inhaken op de 
actualiteit en die de aansluiting met de maatschappij opzoeken. De commissaris is van 
mening dat de verscheidenheid van de activiteiten een belangrijke reden is voor de goede 
opkomst en het enthousiaste onthaal van de verschillende activiteiten. 
 
De commissaris wijst per activiteit twee of drie commissieleden aan die verantwoordelijk zijn 
voor de organisatie. De commissieleden dragen zelf de zorg voor het contact met de 
instanties of sprekers. De commissaris houdt toezicht op de verschillende subgroepen die zo 
ontstaan. Deze samenwerking binnen de commissie bevalt de commissaris zeer goed. 
 
Afgelopen halfjaar is de commissie verantwoordelijk geweest voor de organisatie van de 
excursies naar het COA, de SER en het Binnenhof. Ook komend half jaar heeft de commissie 
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veel mooie activiteiten voor de leden in petto. Zo wordt onder begeleiding van de 
commissaris hard gewerkt aan een excursie naar het International Criminal Court. Op het 
moment van schrijven wordt de laatste hand aan het Gemeentedebat gelegd, waar 
raadsleden en SPIL’ers onder begeleiding van burgemeester Henri Lenferink met elkaar 
zullen debatteren over gemeente-vraagstukken. Verder zal in de Boekenweek een 
kroegcollege plaatsvinden, waarin vanzelfsprekend een recent verschenen boek met een 
politiek thema centraal zal staan. 
 
5.2 Commissaris ICT 
“I’ve had a lot of worries in my life, most of which never happened” – Mark Twain 
 
In verband met het verdwijnen van de applicatie is het van belang dat de informatie over alle 
activiteiten extra duidelijk terug te vinden is op de site. In samenwerking met de 
commissarissen wordt alle informatie die van belang is uiteengezet op de website. Ook de 
installatie van de Twitter-feed die op de website geïnstalleerd is helpt bij de 
informatievoorziening; ook leden die niet over een Twitter-account beschikken kunnen via 
de website de SPIL op dit medium volgen. 
 
In samenwerking met de commissaris Debat kiest de commissaris een deelnemer van een 
activiteit om een verslag over deze activiteit te schrijven. De verslagen worden goed gelezen 
en de commissaris is dan ook van plan deze stukken te blijven plaatsen. Ook de carrièretips 
en stages worden goed bekeken. 
 
De nieuwe e-mailadressen zijn door de commissieleden warm ontvangen en door veel 
commissies reeds in gebruik genomen. De commissaris heeft het idee dat de e-mailadressen 
een goed uitgangspunt zijn voor professionele correspondentie. 
 
Op het moment van schrijven wordt de laatste hand gelegd aan de merchandise-pagina op 
de site. Gekozen is voor een rustige lay-out met foto’s van leden met de producten. In 
samenspraak met de commissaris Acquisitie zijn teksten over alle artikelen opgesteld die de 
leden een duidelijk beeld zullen geven over hoe, waar en tegen welke prijs de artikelen aan 
te schaffen zijn. 
 
6. Commissaris Buitenland & IAPSS 
“You can never cross the ocean until you have the courage to lose sight of the shore”  
― Christopher Columbus 
 
Op het moment dat deze stukken geschreven worden zijn de voorbereidingen voor de Korte 
Reis naar Berlijn in volle gang. Ook zijn de commissie en de commissaris bezig met de 
voorbereidingen voor de Brusselexcursie.  
 
6.1.1 Pré-buitenland activiteiten 
Om de deelnemers goed voorbereid op reis te laten gaan zijn er voor de Korte Reis twee pré-
buitenlandactiviteiten georganiseerd. De eerste activiteit was een documentaire die aan de 
deelnemers getoond werd. Dit was: ‘Andere Tijden – De Trein naar de Vrijheid’, over de 
vluchtelingen van Oost- naar West-Duitsland. Als tweede activiteit is er een lezing gegeven 
door Hanco Jürgens, verbonden aan het Duitsland Instituut Amsterdam. Deze lezing had als 
leidraad het leven van Angela Merkel, gekoppeld aan de politieke situaties in verschillende 
periodes. Van tevoren heeft dhr. Jürgens nog zijn artikel met de deelnemers gedeeld, dat hij 
over Merkel heeft geschreven voor de NRC. 
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6.1.2 Reizen 
Bij het maken van de afspraken is er door de commissie op verschillende onderdelen 
geconcentreerd. Zo hielden verschillende ‘subjes’ zich bezig met: politiek, cultuur, 
journalistiek en academisch. Daarnaast is er ook subje logistiek dat zich, zoals de naam al 
zegt, zich bezig houdt met de logistieke kanten van de reis. Op dit moment zal de toekomst 
moeten uitwijzen in hoeverre het programma in de smaak zal vallen.  
 
De bestemming van de Lange Reis is ook al bekend. Deze zomer zal de SPIL afreizen naar 
Washington, D.C. in de Verenigde Staten van Amerika. Wij zullen hier aankomen op 27 juni 
en landen weer op 8 juli op Amsterdam Schiphol Airport. Tijdens de reis zullen de 
commissaris en de commissie er alles aan doen zoveel mogelijk mee te krijgen van de 
verkiezingen die dit jaar in de Verenigde Staten zullen zijn, maar er zal natuurlijk ook 
aandacht zijn voor het Amerikaanse politieke stelsel, de journalistiek en de cultuur.  
 
Er is gekozen voor Washington D.C. omdat deze voldoet aan de gestelde eisen van de Lange 
Reis, zijnde:  

1. Politieke relevantie: Washington D.C. is de hoofdstad van de Verenigde Staten. Het 
land is druk bezig met de verkiezingen die november 2016 zullen plaatsvinden.  

2. Politicologische relevantie: In de Verenigde Staten is er een ander politiek systeem 
dan in Nederland. Het biedt de studenten die meegaan dus de kans om te leren over 
een heel ander politiek systeem. 

3. Culturele relevantie: Ondanks dat de Verenigde Staten een land is dat net als 
Nederland onder de Westerse cultuur wordt geschaard, is het een land waar het er 
heel anders aan toe gaat dan in Nederland op cultureel gebied. Natuurlijk is er in 
Washington D.C. ook genoeg te doen aan cultuur snuiven zoals de Washington Mall. 

4. Financiële haalbaarheid: Nadat er een kleine tegenslag was met de vliegtickets, de 
offerte bleek namelijk toch niet geldig te zijn, heeft de commissaris ervoor gezorgd 
dat de tickets van 1100 euro naar 700 euro zijn gegaan. Daarnaast hebben we een 
hostel met korting, waardoor de bestemming haalbaar is. 

5. Veiligheid: Er zijn op dit moment geen veiligheidsrisico’s in de Verenigde Staten.   
 
6.1.3 Excursies 
De Brusselexcursie stond gepland op 27 en 28 november 2015. In de week voor de excursie 
werd het dreigingsniveau in Brussel verhoogd in verband met een terroristische dreiging. De 
excursie stond gepland voor donderdag en vrijdag en de maandag ervoor  had het 
dreigingsniveau het hoogste niveau bereikt. Meerdere afspraken hadden ondertussen 
afgezegd, waaronder de NAVO en de Europese Commissie. De commissaris heeft ook nauw 
contact gehad met het Instituut Politieke Wetenschap, de Faculteit Sociale Wetenschappen 
en de Nederlandse Ambassade in Brussel. De Faculteit heeft uiteindelijk een negatief 
reisadvies uitgebracht. Dit heeft het bestuur vervolgens meegenomen in de beslissing om de 
excursie te verplaatsen. Het bestuur vindt het belangrijk dat de deelnemers een volledig 
programma krijgen en zorgeloos kunnen genieten van de excursie. Er is voor gekozen om de 
deelnemers het volledige bedrag van €55,00 terug te geven. Het hostel kon kosteloos verzet 
werden, de treinkaartjes echter niet. De SPIL zal de kosten van €15,00 per treinkaartje op 
zich nemen. De nieuwe excursie zal plaatsvinden op 16 en 17 februari.  
 
6.2 Commissaris IAPSS 
“Change is never easy, but always possible” – Barack Obama  
 
Het bestuur van IAPSS heeft vrij snel na het statement dat door Machiavelli en de SPIL is 
gestuurd, gereageerd. De verenigingen hebben een lange mail van Jannick Burggraaff 
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ontvangen, de voorzitter van het bestuur van IAPSS. Hierin werden de veranderingen 
uitgelegd en beloofde hij ons meer transparantie. Tot nu toe heeft hij die belofte gehouden 
en krijgt de commissaris elke maand een update, die hij naar alle verenigingsleden stuurt. 
Hierin wordt de commissaris op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen binnen IAPSS en 
de voorbereidingen van het World Congress. Zodra de inschrijvingen van het World Congress 
open gaan, zullen de leden hiervan op de hoogte gesteld worden. Verder heeft de 
commissaris online gestemd bij de GA. Er werd gestemd over het financiële plan, de 
oprichting van nieuwe commissies en de stad die het congres van 2017 mag organiseren. De 
commissaris zal de rest van het verenigingsjaar het nauwe contact met IAPSS en Jannick 
Burggraaff in stand proberen te houden.  
 
7. Commissaris Onderwijs & Acquisitie 
 
7.1 Commissaris Onderwijs 
“The roots of education are bitter, but the fruit is sweet” – Aristoteles 
  
7.1.1 Boekverkoop 
De meest prangende kwestie die de commissaris Onderwijs bezig heeft gehouden, was het 
nieuwe boekencontract. Eind 2015 is het nieuwe contract bij StudyStore ondertekend, dat 
de SPIL de komende 3 jaar bij deze leverancier zal houden. Door de prettige samenwerking, 
goede service en de gunstige financiële regeling voorziet de commissaris een voorspoedige 
toekomst op het gebied van de boekverkoop. 
 
De commissaris Onderwijs heeft met StudyStore om de tafel gezeten om de mogelijkheden 
tot tweedehandsboekverkoop te onderzoeken. Het huidig plan omhelst dat 
tweedehandsboeken, wanneer deze worden verkocht in de online winkel van de SPIL, 
minimaal 70% van de originele prijs gaan kosten, waardoor de opbrengsten voor de SPIL niet 
zullen afnemen. Deze zullen waarschijnlijk juist vergroot worden, aangezien een breder 
publiek aangesproken zal worden. Er is besloten om in het vierde blok een proef te doen 
met tweedehandsboeken, zodat erna nog ruim de tijd is om te evalueren. 
  
7.1.2 Workshops en activiteiten 
De workshop tentamentraining die begin dit jaar is georganiseerd, was een succes, door de 
45 studenten die hierop afkwamen, en een voorbode om ook voor de komende blokken 
actief te blijven kijken of er behoefte is aan extra studieondersteunende workshops. Naast 
deze workshops probeert de commissaris met zijn commissie  andere activiteiten te 
organiseren die extra diepte geven aan het onderwijs, zoals het mini-MUNcongres dat in 
samenwerking met de Leiden MUN Foundation is georganiseerd. Het was een uiterst 
leerzame en enthousiasmerende activiteit voor de leden van de SPIL. 
  
De stageavond was door de grote diversiteit van aanwezige organisaties nog leerzamer dan 
voorspeld. De Foundation Max van der Stoel, AIESEC, ProDemos, KWINK Groep en Het 
Nederlands Debat Instituut gaven introducties voor inspirerende stages. Er liggen nog mooie 
activiteiten in het verschiet, zoals de carrièreavond en een collegeboot, waarvoor nog even 
gewacht wordt op iets mooier weer. 
Helaas is het het initiatief van het Leids Onderwijsdebat dat traditioneel in mei 
georganiseerd wordt, door de Universiteitsraad niet niet voortgezet voor dit jaar. Daar de 
commissaris Onderwijs en de commissie die tussen verschillende Leidse verenigingen is 
opgezet, wel degelijk nog mogelijkheden zien om een onderwijs gerelateerd debat te 
organiseren, zullen zij de mogelijkheden voor een ander evenement onderzoeken. 
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7.1.3 Onderwijsevaluaties 
Het initiatief dat genomen is om de vakken te evalueren en vanuit de commissie Onderwijs 
de Opleidingscommissie te adviseren en te wijzen op de kwesties waar studenten tegenaan 
lopen, is zeer goed bevallen. De eerste open bijeenkomst in de vorm van een evaluatielunch 
heeft vele studenten aangetrokken en de ingekochte knakworsten zijn allemaal opgegaan. 
Voor de volgende evaluatiemomenten buigt de commissie zich ten tijde van het schrijven 
van dit stuk nog over een lucratieve manier om het onderwijs te blijven evalueren met een 
groot aantal studenten. 
De kritiek vanuit studenten dat het beginnen aan het collegejaar vol onduidelijkheden zat 
(zoals hoe om te gaan met Blackboard en de verschillende werkgroepsopdrachten), zal door 
de commissie Onderwijs worden opgepakt en er zal gepoogd worden voor komende 
eerstejaarsstudenten meer duidelijkheid te geven door middel van een informatieboekje.  
 
7.1.4 Carrièrekrant 
Het initiatief van het uitbrengen van een alumnikrant is door de commissie omgezet tot het 
uitbrengen van een carrièrekrant, omdat dit meer ruimte biedt om meer relevante 
informatie en verhalen te verspreiden onder de leden dan louter die van alumni van de 
studie Politicologie in Leiden. Op dit moment is de commissie onder leiding van de 
commissaris druk bezig deze carrièrekrant tot stand te laten komen en dit jaar nog uit te 
brengen. 
   
7.2 Commissaris Acquisitie 
 “Wealth is the ability to fully experience life.” - Henry David Thoreau 
  
7.2.1 Merchandise 
De commissaris Acquisitie heeft zich samen met zijn commissie begin dit jaar gebogen over 
de uitbreiding van de merchandise van de SPIL. Dit heeft geleid tot het op de markt brengen 
van twee nieuwe producten, namelijk de SPILdrinkfles en het SPILnotitieblokje. Beide 
producten zijn zeer enthousiast door de leden ontvangen en zo kan de commissie en de 
commissaris trots terugkijken op een geslaagde uitbreiding van SPILproducten, aangezien dit 
tot gevolg heeft dat de collegezalen geler en geler kleuren! 
Ten tijde van schrijven van dit stuk zal het daarbij niet lang meer duren tot de totale 
merchandise van de SPIL inzichtelijk gemaakt zal worden op de website van de vereniging. 
Op deze pagina zijn alle producten te vinden die door leden aangeschaft kunnen worden. Dit 
omhelst de SPILdas, SPILstrik, SPILdrinkfles en een SPILnotitieblokje. 
  
7.2.2 Externe relaties 
Ook dit jaar zijn nieuwe relaties met externe organisaties aangegaan en zo zal er naar alle 
waarschijnlijkheid een contract worden getekend bij drukbedrijf.nl, opdat de SPIL goedkoper 
producten kan laten bedrukken. Ook wordt er goed contact gehouden met organisaties als 
AIESEC en de Leiden MUN Foundation, opdat ook niet-financiële samenwerking voorgezet 
kan worden. 
  
7.2.3 Ondersteuning overige commissies 
De commissaris heeft zich dit jaar ingezet om voor het merendeel van de commissies der 
SPIL commissievesten aan te bieden. Daar de collegezalen overspoeld zijn geworden door 
deze commissievesten in een ruime variatie aan kleuren, is te zien dat dit goed gelukt is. 
Door de scherpe onderhandeling hebben de commissieleden de mogelijkheid gehad een 
commissievest aan te schaffen voor slechts 20 euro. Voor de commissie Buitenland is er 
door de commissaris in samenwerking met een commissielid een speciaal logo ontworpen 
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dat een groot deel van de activiteiten van de commissie Buitenland samenvat op de rug van 
ieder commissielid, voor slechts 26 euro. 
Ook worden de financiële situaties waarin andere commissarissen en commissies terecht 
komen, bekeken door de commissaris Acquisitie en wordt er waar wenselijk advies gegeven 
over de te nemen stappen en bemiddeld in verschillende onderhandelingen. Op deze manier 
is er op dit moment al te zeggen dat er een fikse korting is bedongen op de uit te brengen 
Almanak en zullen de flyers is samenwerking met de commissaris Promotie gerealiseerd 
worden. 
 
8. Commissaris Debat & Promotie 
 
8.1 Commissaris Debat 
“Journalistiek is permanente educatie, die je zelf kunt vormgeven.” - Arendo Joustra 
 
De commissaris heeft met zijn commissie inmiddels twee edities van het Debat uitgegeven. 
Hij heeft gemerkt dat er positief gereageerd is door de leden op deze edities. Het 
voornemen om in elke editie een groot interview en de reportage ‘een dag met …’ te 
plaatsen is in de eerste twee edities gehaald. Verder heeft de commissaris er samen met zijn 
commissie naar gestreefd om een grote variatie aan te brengen in de onderwerpen van de 
artikelen en in de vorm (achtergrondartikelen, opiniestukken, rubrieken et cetera) waarin zij 
schrijven.  
 
Tijdens de interviews en de reportage ‘een dag met…’ is er een grote rol weggelegd voor de 
commissieleden. Iedereen krijgt een keer de beurt om een interview of ‘een dag met…’ te 
doen. Tijdens ‘een dag met…’ gaan twee commissieleden zelfstandig op pad. Bij de 
interviews bepalen enkele commissieleden samen met de commissaris de structuur en de 
vragen, waarna één commissielid uiteindelijk het interview leidt. Op deze manier wordt 
journalistieke ervaring opgedaan door de commissieleden. 
 
Het werk van de eindredactie bevalt de commissaris Debat goed. De eindredactieleden staan 
de commissaris bij in het verbeteren van artikelen en het geven van feedback aan de 
commissieleden. Tevens helpen zij met het vormgeven van het Debat, waar de commissaris 
vervolgens één geheel van maakt. De commissaris is eveneens enthousiast over de inzet en 
de creativiteit van zijn commissieleden. Zo becommentariëren zij tijdens de 
brainstormsessies elkaars onderwerpen van artikelen en geven zij tips mee voor tijdens het 
schrijven. De commissaris geeft eveneens richtlijnen mee. Hij merkt dat de commissieleden 
deze tips en richtlijnen gebruiken bij het schrijven van hun artikelen. Bovendien gaan zij 
telkens aan de slag met de feedback die de commissaris en de eindredactie geven. Dit heeft 
bij beide edities tot goede verbeteringen van de artikelen geleid.  
 
De commissaris heeft in januari samen met zijn commissie de redactie van het 
opinieweekblad Elsevier bezocht. Hier werden zij ontvangen door hoofdredacteur Arendo 
Joustra, die hun meer over Elsevier en de journalistiek verteld heeft. Na een rondleiding 
door de redactie kregen zij tijdens een lunch de mogelijkheid om redactieleden vragen te 
stellen. Het was een leuke en leerzame excursie en voor een enkel commissielid heeft het 
bezoek aan de redactie van Elsevier zelfs zeer goed uitgepakt. De commissaris is op moment 
van schrijven bezig een workshop in het journalistiek schrijven door Addie de Moor, 
hoogleraar Journalistiek & Nieuwe Media, voor de commissie te organiseren.  
 
8.2 Commissaris Promotie 
“A camera is a save button for the mind’s eye.” - Roger Kingston 
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Om de SPIL-activiteiten onder zo veel mogelijk leden bekend te maken zet de commissaris 
verschillende promotiemiddelen in: elke activiteit wordt onder andere gepromoot op de 
sociale media zoals Facebook, Twitter en Instagram, en op de website. De activiteiten 
worden bovendien van tevoren aangekondigd in de nieuwsbrief. Tevens houdt de commissie 
zich bezig met het maken van posters, die vervolgens op meerdere plekken in de FSW te 
bewonderen zijn. Deze posters zijn duidelijk te herkennen aan de nieuwe huisstijl, die aan 
het begin van dit collegejaar door de commissaris en zijn commissie ontworpen is. 
 
De commissaris prijst zich gelukkig met een compacte, creatieve en gemotiveerde 
commissie. De commissieleden helpen voornamelijk bij het ontwerpen van posters en het 
maken van foto’s op de activiteiten. De commissaris laat zijn commissieleden vooral 
zelfstandig te werk gaan: de verantwoordelijkheid voor het maken van de foto’s en het 
gebruik van Twitter tijdens een activiteit ligt telkens bij één van de commissieleden. De 
commissieleden hebben ook samen de nieuwe flyer ontworpen, die weggegeven kan 
worden tijdens meeloopdagen, het EJW en de EL CID. De zelfstandigheid en de inzet van de 
commissieleden worden door de commissaris als zeer positief ervaren. 
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9. JAARPLANNING SPIL 2015/2016 

Week Datum Activiteit 

Augustus 2015 
Week 32 6 – 8 augustus               EJW 
Week 33  Faculteitsblok EL CID 
Week 34 17 augustus Start boekverkoop blok 1 
Week 36 31 augustus Eerstejaarsborrel 
 
September 2015 
Week 37 3 september SPIL-borrel 

10 september Wissel-ALV 
Week 39 21 september Lezing Diederik Samsom 
Week 40 29 september SPIL-themafeest 
 
Oktober 2015 
Week 41 8 oktober SPIL-borrel + bekendmaking Korte Reis 
bestemming 
 9 oktober Excursie COA 
Week 42 12 oktober Start boekverkoop blok 2 
 13 oktober Workshop Tentamentraining 
Week 43  Tentamens Blok 1 
Week 44 27 oktober Beleids-ALV 
 28 oktober Constitutieborrel 
        
November 2015 
Week 45 2 november Inschrijving Korte Reis 
Week 45 4 november Dieslezing Anouchka van Miltenburg 
 5 november Pre-Lustrumborrel 
Week 46 11 november Brief inleveren Sollicitatie EJW-commissie 
 12 november Excursie SER 
 16 november Lezing Jeffrey Jonkers 
Week 47 17 november Pubquiz 
 16 – 20 november Sollicitaties EJW-commissie 
 19 november SPIL-mini-MUN Congres 
 19 november Binnenhofexcursie 
Week 48  Uitgave Debat editie 1 
 24 november SPIL-B.I.L.-feest 
 25 november Bekendmaking EJW-commissie  
 30 november Sollicitatiebrief inleveren AJW 
 30 november Hokwarming 
 
December 2015   
Week 49 2 december Kerst-ALV 
 3 december Excursie naar het Ministerie van BuZa 
 3 december SPIL-pakt-uit-borrel  
 4 december Pre-buitenlandactiviteit Korte Reis 
 7-10 december Sollicitatiegesprekken AJW 
Week 50 8 december Stageavond 
Week 51  Tentamens Blok 2 
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Januari 2016 
Week 01 7 januari Nieuwjaarsborrel + Bekendmaking Lange 
Reis   bestemming   
Week 02 11 januari Start boekverkoop blok 3 
 15 januari Pre-buitenlandactiviteit Korte Reis 
Week 03 22 januari Pre-buitenlanddiner 
Week 04 25-31 januari Korte Reis 
 
Februari 2016 
Week 05 2 februari Rellen met de ME 
 3 februari Brief inleveren Lange Reis 
 3 februari Filmavond 
 4 februari SPIL-Speciaalbiertjesborrel 
  Uitgave Debat editie 2    
Week 06 9 februari Gemeentedebat 
Week 06 11 februari Pre-Lustrumfeest 
Week 06 13 februari Ouderdag 
Week 07 15 februari Tussentijdse ALV 
 16/17 februari Brusselexcursie 
 18 februari Pubquiz 
 19 februari PvP-Debat 
Week 08 22-24 februari Krokusklas  
  
 
Maart 2016 
Week 09 1 maart Carrièreavond 
 2 maart Collegetour Aboutaleb  
 3 maart Kroegentocht 
Week 10 9 maart FLO-dag 
Week 10 10 maart Excursie International Criminal Court 
 11 maart  Oud-besturenborrel 
Week 11 15 maart Kroegcollege Hubert Smeets 
 15 maart Gangverenigingenfeest 
Week 12  Tentamens Blok 3 
 
April 2016 
Week 13  Activiteit voor masterstudenten 
Week 13  Binnenland-activiteit 
Week 14 4-8 april Lustrumweek  
 5 april IAPSS-congres 
Week 15  Uitgave Debat editie 3 
 14 april SPIL-borrel 
 15 april  PiP-Congres  
Week 16  Collegeboot 
 21 april Pre-buitenlandactiviteit 
Week 17 25 april  Binnenland-activiteit 

28 april Filmavond  
 
Mei 2016 
Week 18 3 mei  Bestuursinteresseborrel 
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Week 20 16-20  mei Tentamens Blok 4 
 17 mei Sollicitatiebrief voor bestuur inleveren  
  (uiterlijke datum) 
Week 20 20-22 mei AlleJaarsWeekend 
Week 21 24-26 mei Sollicitaties voor bestuur 
  
Juni 2016 
Week 22 3 juni Bandjesavond 
Week 23 9 juni Bekendmaking bestuur 
Week 24 13-17 juni Hertentamens Blok 4 
 17 juni Actieve Ledendag 
Week 25  Uitgave Debat editie 4 
 20 juni Pre-buitenlandactiviteit 
 22 juni Pre-buitenlanddiner 
 23 juni Instemmings-ALV 
 
Juli 2016 
 27 juni - 8 juli Lange Reis 
 
Augustus 2016 
Week 32 11, 12, 13 augustus EersteJaarsWeekend 
Week 33  Faculteitsblok EL CID 
 
September 2016 
Week 37 15 september               Wissel-ALV, presentatie Almanak 
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10. TUSSENTIJDS FINANCIEEL VERSLAG 

Herbegroting 2015-2016 

Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 

  Begroot  

15/16 

Realisatie 

15/16 

Herbegroot          

15/16 

Contributies * € 15.975,00 € - € 15.975,00 

Rente  € 150,00 € 133,92 € 133,92 

Algem. bijdrage departement € 1.600,00 € - € 1.600,00 

Alumnibijdrage departement € 200,00 € - € 200,00 

Acquisitie  € 11.500,00 € 5.924,35 € 11.500,00 

Bijdrage eigen vermogen € - € - € - 

Opname lustrumreservering € 8.911,97 € 191,25 € 8.911,97 

Vrienden van de SPIL € 45,00 € 16,24 € 40,00 

Overige inkomsten ** € 100,00 € 0,01 € 50,00 

Totaal € 38.481,97 € 6.281,77 € 38.410,89 

Toelichting: 

* De contributie zal eind januari geïnd worden bij alle leden en reünisten 

** Op dit moment is er €0,01 overige inkomsten, omdat de heer Nederkoorn zo gul 

was om €0,01 bonus te geven op de door hem aangeschafte drinkfles. 

Uitgaven 

  Begroot 15/16 Realisatie 15/16 Herbegroot 15/16 

Bestuur € 4.912,19 € 3.049,05 € 4.782,00 

Secretaris € 500,00 € - € 500,00 

Almanak € 4.250,00 € - € 4.250,00 

Debat € 4.850,00 € 1.254,76 € 5.100,00 

Buitenland € 7.900,00 € 23,95 € 7.736,80 

Korte Reis € 2.000,00 € - € 2.000,00 

Lange Reis € 4.200,00 € - € 4.200,00 

Lustrumbijdrage € 1.500,00 € -  €1.336,80 
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Binnenland € 900,00 € 418,08 € 811,79 

Onderwijs € 920,00 € 161,23 € 887,99 

Faciliteiten € 2.110,00 € 429,70 € 2.125,00 

ICT € 320,35 € 239,53 € 331,24 

Reserveringen € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 

Lustrum € 7.411,97 € 191,25 € 7.575,17 

Investeringen € 430,25 € 229,00 € 505,25 

Promotie € 350,00 € 59,93 € 250,00 

IAPSS € 100,00 € - € 100,00 

PvP € 450,00 € - € 150,00 

Afschrijvingen € 562,00 € 562,00 € 562,00 

Onvoorzien € 1.015,21 € 667,57 € 1.218,65 

Totaal € 38.481,97 € 8,786.05 € 38.410,89 

 

Uitgaven per post 

Bestuur Begroot   

15/16 

 

Realisatie  

15/16 

Herbegroot  

15/16 

    

Actieve ledendag  € 800,00 

 

€ - € 800,00 

ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 450,00 

 

€ 186,80 € 400,00 

Kosten Algemene Ledenvergaderingen  € 500,00 

 

€ 341,94 € 500,00 

Van Den Berg-Bachelorscriptieprijs  € 100,00 

 

€ 97,47 € 97,47 

Constitutieborrelkado’s € 90,40 € 90,39 € 90,39 
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Constitutieborrel SPIL  € 1.600,00 

 

€ 1.621,02 € 1.621,02 

Kantoorartikelen  € 450,00 

 

€ 276,87 € 450,00 

StoP-Contributie  

 

Exploitatie SPIL-hok  

€ 5,00 

 

€ 200,00 

 

€ - 

 

€ 79,36 

€ 5,00 

 

€ 200,00 

Rondje kroeg na Wissel-ALV  

 

€ 113,40 

 

€ 113,40 € 113,40 

Medewerkerslunch € 200,00 € 143,34 € 143,34 

    

Algemene bestuursuitgaven 

 

€ 200,00 

 

€ 54,30 

 

€ 150,00 

 

Sollicitaties bestuur 2016-2017 

 

€ 50,00 

 

€ - € 50,00 

Eerstejaarskennismakingsborrel * € 53,39 € 54,57 € 54,57 

 

‘Hok-warming’ € 100,00 

 

€ 106,81 

 

€ 106,81 

Totaal € 4.912,19 € 3.059,46 € 4.782,00 

Toelichting: 
 

* Er is nog een kleine kostenpost bij gekomen, vanwege de verlate indiening van een 

declaratie.   

 

Secret

aris 

Begroot    

15/16 

 

Realisatie   

15/16 

Herbegroot 

15/16 
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Oud-besturenborrel * € 500,00 € - € 500,00 

    

Totaal € 500,00 € -    € 500,00 

    

Almanak Begroot  

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

Herbegroot 

15/16 

 

 

Almanak 

 

€ 4.250,00 

 

€ - 

 

€ 4.250,00 

Totaal € 4.250,00 € -    € 4.250,00 

  

 

Debat Begroot  

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

Herbegroot 

15/16 

  

 

€ 4.800,00 

 

€ 50,00 

 

 

 

4x Debat * 

 

Workshops** 

€ 1.241,26 

 

€ 13,50  

€ 5.050,00 

 

€ 50,00 

Totaal € 4.850,00 € 1.254,76 € 5.100,00 

Toelichting: 

* De kosten van het Debat zijn hoger uitgevallen omdat, volgens SPIL-traditie, in 

eerste instantie de BTW helaas niet meegerekend was. 

** Deze kosten komen ten goede aan uitgaven die gedaan worden bij workshops en 

interviews bij de commissie Debat. Op dit moment zijn er kosten gemaakt voor 

drankjes die genuttigd zijn bij een interview met Maarten den Heijer.  
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Binnenland Begroot  

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

Herbegroot 

15/16 

    

Excursies & lezingen * 

 

Gemeentedebat 

 

Dieslezing  

 

€ 300,00 

 

€ 100,00 

 

€ 500,00 

 

 

€ 6,29 

 

€ - 

 

€ 411,79 

€ 300,00 

 

€ 100,00 

 

€ 411,79 

 

Totaal € 900,00 € 418,08 € 811,79 

Toelichting: 

* Op dit moment zijn er nog niet veel uitgaven gedaan bij de post Excursies & 

lezingen, maar de commissaris Binnenland is van plan een grote uitgave te doen bij 

het Kroegcollege. 

Buitenland Begroot  

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

    

Korte Reis ( €50,00 per deelnemer)* 

 

Lange Reis (€140,00 per deelnemer)  

 

Pré- en postactiviteiten** 

€ 2.000,00 

 

€ 4.200,00 

 

€ 200,00 

 

€ - 

 

€ - 

 

€ 23,95 

€ 2.000,00 

 

€ 4.200,00 

 

€ 200,00 
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Lustrumbijdrage Lange Reis € 1.500,00 € -  € 1.336,80 

    

Totaal € 7.900,00 € 23,95 € 7.736,80 

Toelichting: 

* Op het moment van schrijven is er nog geen realisatie van de Korte Reis bekend, 

omdat de reis naar Berlijn nog niet heeft plaatsgevonden. 

** Op dit moment zijn er kosten gemaakt voor pré-buitenlandactiviteiten en de reader 

voor Berlijn. Van dit laatste heeft de penningmeester nog geen factuur ontvangen van 

de universiteit.  

 

Onderwijs Begroot 

15/16 

Realisatie 

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

    

Onderwijsevaluaties * 

 

Activiteiten & workshops ** 

€ 100,00 

 

€ 400,00 

€ 39,13 

 

€ 24,11 

€ 140,00 

 

€ 350,00 

    

SPILMUNcongres € 120,00 

 

€ 97,99 € 97,99 

Carrière *** € 300,00 € - € 300,00 

    

    

Totaal € 920,00 € 161,23 € 887,99 

Toelichting: 

* De kosten zullen hoger uitvallen omdat er verwacht wordt dat de bijeenkomsten 

weer net zo succesvol zullen zijn als de eerste onderwijsevaluatie 

** De uitgaven voor de activiteiten & workshops zijn nu nog erg laag, maar vanwege 

het feit dat er waarschijnlijk toch een onderwijsdebat zal plaatsvinden, wordt 

verwacht dat deze post gerealiseerd zal worden 

*** De post “alumni” is veranderd in “carrière”, omdat deze post geheel besteed zal 

worden aan de realisatie van een carrièrekrant. 
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Faciliteiten Begroot  

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

    

Politicologenquizzen (2)  

 

Borrels (10)  

 

Filmavonden (2) * 

 

Feesten (4)  

 

Ouderdag 

€ 60,00 

 

€ 500,00 

 

€ 250,00 

 

€ 400,00 

 

€ 400,00 

 

€ 38,75 

 

€ 268,95 

 

€ - 

 

€ 122,00 

 

€ - 

€ 75,00 

 

€ 500,00 

 

€ 250,00 

 

€ 400,00 

 

€ 400,00 

Bandjesavond  € 500,00 € - € 500,00 

    

    

Totaal € 2.110,00 € 429,70 € 2.125,00 

 

Toelichting: 

* De eerste filmavond heeft plaatsgevonden op woensdag 3 februari, maar op het 

moment van schrijven is er nog geen realisatie van de filmavond 

   

Promotie Begroot  

15/16 

Realisatie 

15/16 

Herbegroot 

15/16 
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Algemene uitgaven € 350,00 

 

 € 59,93 € 250,00 

Totaal € 350,00 € 59,93 € 250,00 

Toelichting:  

* De kleine €60,- die nu besteed is, is gebruikt voor posters. Er zullen dit jaar nog 

meer posters komen, en de rest van het bedrag wordt besteed aan de stand op de 

informatiemarkt van de El Cid 

 

IAPSS (International Association for  

Political Science Students) 

Begroot  

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

    

IAPSS-contributie * 

 

€ 100,00 

 

€ - € 100,00 

Totaal € 100,00 € - € 100,00 

Toelichting: 

*De contributie van IAPSS zal rond eind maart, wanneer de nieuwe termijn in gaat, 

betaald worden. 

 

ICT Begroot  

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

    

Hosting ‘www.spilplaats.nl’ € 168,14 

 

€ 168,14 € 168,14 

Licentie SnelStart € 91,71 € - € 91,71 
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Abonnement PC-leden € 60,50 € 71,39 € 71,39 

    

Totaal € 320,35 € 239,53 € 331,24 

 

Reserveringen Begroot  

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

    

Reservering 7
e
 Lustrum der SPIL 

 

€ 1.500,00 

 

€ 1.500,00 

 

€ 1.500,00 

 

Totaal € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 

 

Lustrum 

 

Begroot 

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

 

 

Herbegroot 

15/16 

 

 

   

Lustrumuitgaven  € 7.411,97 € 191,25 € 7.575,17 

 

 

   

Totaal € 7.411,97 € 191,25 € 7.575,17 
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Investeringen Begroot  

15/16 

Realisatie 

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

    

Flyers € 150,00 € -  € 150,00 

    

Spandoek € 100,00 € -   € 100,00 

 

Investering sinterklaaspak 

 

€ - 

 

 

€ 25,00 

 

€ 25,00 

Investeringen SPIL-hok 

 

‘Twitter-feed’ website 

 

€ 150,00 

 

€ 30,25 

 

 

€ 173,75 

 

€ 30,25 

€ 200,00 

 

€ 30,25 

 

Totaal € 430,25 € 229,00 € 505,25 

 

 

Platform voor Politicologen Begroot  

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

Herbegroot 

15/16 

 

Contributie  

 

€ 250,00 

 

€ - 

 

€ 150,00 

 

 

   

PiP-Congres € 100,00 € - € - 

 

 

   

PvP-activiteit  € 100,00 € -  € - 
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Totaal € 450,00 € - € 150,00 

    

Toelichting 

Vanwege de winst die het PvP in de afgelopen jaren heeft behaald, wordt de 

contributie voor de verenigingen verlaagd en zullen het PiP-Congres en de PvP-

activiteit betaald worden van de gemaakte winst. Er kan ook niet meer geld aan 

besteed worden, omdat de andere verenigingen hier in hun beleid geen rekening mee 

gehouden hadden. Hun beleids-ALV’s vonden namelijk veel eerder plaats dan die van 

de SPIL. 

 

Afschrijvingen 

 

Begroot  

15/16 

Realisatie 

15/16 

Herbegroot 

15/16 

    

Algemene afschrijvingen  

 

€ 270,00 € 270,00 € 270,00 

    

Opkoping speldjes € 292,00 € 292,00 € 292,00 

    

Totaal € 562,00 € 562,00 € 562,00 

 

Onvoorzien Begroot  

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

Herbegroot 

15/16 

    

Algemene uitgaven * € 1.015,21 

 

 € 677,57 € 1.218,65 

Totaal € 1.015,21 € 677,57 € 1.218,65 

Toelichting 

* De post onvoorzien is al voor een groot deel gebruikt. Dit komt doordat de 

Brusselexcursie noodgedwongen afgelast moest worden, vanwege de verhoogde 

terroristische dreiging in Brussel op dat moment. 
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Balans  

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 1.598,77 Eigen vermogen     € 20.130,97 

ABN spaarrekening  € 24.673,33  Lustrumreservering     € 8.911,97 

Dassen (89) € 534,00   

Speldjes (40) € 160,00   

Strikjes (155) € 930,00   

Bretels (21) € 462,00   

Brillen (411) € 308,25   

Kas bestuur  € 241,59   

    

Debiteuren  € 135,00    

Totaal € 29.042,94   € 29.042,94 
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Tussentijds verslag Kascommissie “Lambooij is in den olie, in den olie is Lambooij”   

 

 

Verheugd waren wij als Kascommissie toen wij het hok binnenkwamen voor de eerste 

kascontrole van mej. Lambooij. Vanzelfsprekend stonden er – geheel volgens traditie – 

gebakjes op ons te wachten. Dit jaar was het geluk aan onze zijde, daar we niet een eenvoudig 

Hollands aftreksel hoefden te verwachten. In plaats daarvan kwam de heerlijke geur van maar 

liefst twee verschillende Limburgsche vloaien ons tegemoet. Tijd om het financieel beleid der 

SPIL onder een vergrootglas te leggen.  

 

De Kascommissie heeft geconstateerd dat de vereniging zowel financieel gezond is als op 

administratief vlak goed wordt georganiseerd. De controle, die uiteindelijk twee afspraken in 

beslag nam, verliep soepel en mej. Lambooij heeft ons goed bijgestaan bij de voorbereiding 

en de uitvoering. Het feit dat er een tweede afspraak nodig was om de controle te voltooien 

had voornamelijk te maken met een aantal zaken dat niet volledig op orde was, alsmede extra 

werk omtrent het nalopen van de vele debiteuren en crediteuren. Laat ons niet beginnen over 

de gloednieuwe SPIL-notitieblokjes van €2,50 per stuk.  

 

Ten eerste is het de Kascommissie opgevallen dat er betalingen in het SnelStart-systeem 

stonden die niet in het boekjaar van de mej. Lambooij thuishoren. Het betrof betalingen, 

zowel inkomsten als uitgaven, die zijn begroot in het vorige bestuursjaar. maar op het 

mutatieoverzicht van dit jaar zijn beland. Daarnaast werden onze werkzaamheden ietwat 

bemoeilijkt door het grote aantal betalingen onder de post ‘artikelen’. Als gevolg van de 

introductie van allerlei soorten prullaria, die onder de noemer “SPIL-merchandise” aan hordes 

leden zijn verkocht, werd dit een lang overzicht. De penningmeester had het overzicht 

wellicht kunnen bevorderen als zij de betalingen in de daarvoor bestemde facturen had  

geplaatst, die ze overigens al keurig had aangemaakt. Tijdens de tweede afspraak bleek dit 

reeds te zijn gedaan, en daarmee heeft mej. Lambooij ons direct positief gestemd. De laatste 

opmerking die de Kascommissie wil plaatsen is dat mej. Lambooij haar papieren 

administratie goed heeft bijgehouden, maar dat zij in het vervolg beter moet controleren of 

daadwerkelijk alle betalingen die in SnelStart staan corresponderen met een factuur of bon in 

de papieren administratie. Het gaat hierbij met name om mutaties die lopen via het SAP-

systeem. 

 

Niettegenstaande de bovengenoemde opbouwende kritiek, bezigt de Kascommissie de mening 

dat het voornamelijk basale doch onschuldige kleinigheden betreft. Met inachtneming van de 

integere en gemotiveerde houding van deze penningmeester, concludeert de commissie 

daarom dat mej. Lambooij ‘t in het eerste half jaar van SPILhouet uitstekend heeft gedaan. 

Wij verwachten dan ook dat de volgende controle met meer snelheid en met meer tijd om van 

de overheerlijke vloaien te genieten gepaard zal gaan. Voorts behoeft het geen betoog dat wij 

als Kascommissie de ALV adviseren om in te stemmen met het gepresenteerde tussentijds 

financieel verslag. 

 

 

Was getekend, 

 

De heer J.C. Valkenburg 

De heer J. Stam 

 

Kascommissie 2015-2016 “Lambooij is in den olie, in den olie is Lambooij” 

 

 

 


